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Številka:    900-12/2022-12-401102 

Datum:      22. 6. 2022 

 

 

ZADEVA: Dobesedni zapisnik 36. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj,  ki je bila v sredo,  dne 22.06.2022, 

ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16,  stavbe Mestne občine Kranj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Dober dan vsem skupaj. Ura je 16.00 in lahko se mi zdi na prvo oko nas je zelo veliko, lahko začnemo s sejo, in 

sicer s 36. redno sejo mestnega sveta. Danes smo v sobi 16, trenutno imamo tri opravičene, in sicer Natašo 

Jenkole, Robert Nograšek in pa Manja Zorko. Poleg tega imamo tukaj gospoda Iva Bajca kot predsednika 

nadzornega odbora in pa tamle gore novinarje, piše Simon Šubic, Peter Šalamon in pa Miha Šubic, Radio Gorenc. 

Ok, imamo z nami tudi novega direktorja mestne uprave, gospoda Bojana Veselinoviča, v redu. In gremo zdaj 

naprej ugotavljati prisotnost. Prosim, če potrdite vašo prisotnost. Malo veliko nas je, če lahko potrdite, je to v 

redu? 24 prisotnih in pa 12 odsotnih, trenutno, hvala lepa, ugotavljam, da je mestni svet sklepčen. Gremo malo 

formalnosti. Nekaj graditev ste prejeli na mizo, in sicer poročilo o izvršitvi sklepov 35 seje mestnega sveta, potem 

seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami, potem lahko povem, da je 13.06. gradivo obravnaval tudi 

sosvet krajevnih skupnosti, ni bilo pripomb in pa tudi dobili ste tudi odgovora na svetniški vprašanji. Kaj ste še 

dobili na mizo? Par zadev, o katerih moramo ena po ena glasovati. Na mizo ste najprej prejeli novo kadrovsko 

zadevo, in sicer imenovanje nadomestne predstavnice v svetu zavoda kranjski vrtci, komisija je predlagala, da se 

uvrsti na dnevni red, zato dajem na glasovanje, da se na dnevni red med kadrovske zadeve uvrsti imenovanje 

nadomestne predstavnice v svetu zavoda Kranjski vrtci, najprej vašo prisotnost, prosim. Ok, hvala lepa, 24 

prisotnih. Prosim, če glasujete o omenjenem predlogu? 21 za, trije niso glasovali, hvala lepa, ugotavljam, da je 

točka sprejeta. Potem imamo naslednjo zadevo, in sicer prerazporeditev sredstev, na glasovanje bom dal sklep, 

da se na dnevni red Premoženjske zadeve uvrsti zadeva D, prerazporeditev sredstev, odpiram razpravo, ni, hvala 

lepa. Vašo prisotnost, prosim. 24, hvala, prosim, če lahko glasujete. 23 za, en ni glasoval, hvala lepa, tudi to je 

sprejeto. Naslednji predlog, dobili ste tudi obvezno razlago določb drugega in tretjega člena odloka o zazidalnem 

načrtu revitalizacije starega mestnega jedra, za katerega prav tako predlagam, da se uvrsti na dnevni red kot 

nova 11 točka, s tem se ostale točke smiselno preštevilčijo, odpiram razpravo. Ne? Hvala lepa. Ponovno dajem 

ta sklep na glasovanje, in sicer ugotavljam prisotnost. 23 prisotnih. Prosim, če lahko glasujete. 22 za, tudi to 

sprejeto. Hvala lepa. Zdaj še eno obvestilo, in sicer v skladu s 3. točko 129. člena poslovnika bom, v kolikor ne bo 

vsebinskih predlogov, predlagal sprejem odloka o razglasitvi Jurjeve kašče v Prašah za kulturni spomenik 

lokalnega pomena po skrajšanem postopku, ne bo še drugega branja, ampak bomo dali takoj na glasovanje, če 

ste za. Ok? Zdaj pa sem pred dnevnim redom, odpiram razpravo. Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Župan, velikokrat imamo težave z eno najbolj pomembnih točk dnevnega reda, to je pobude, vprašanja in 

predlogi. Nazadnje smo bili v tako nerodni situaciji, da sem moral nekatere kolege prositi, da počakajo, da smo 

sploh sklepčni in na koncu napol kvalitetno opravil svoje delo, ker se je mudilo in imam občutek, da bo danes 

tudi tako, sploh za to, ker je še nek dogodek po seji, se bo marsikomu mudilo, zato prosim, da date na glasovanje, 
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da se tudi ta točka pobude predlogi in vprašanja uvrsti pod drugo točko in vse ostale ustrezno preštevilčijo, hvala 

lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Igor, samo sekundo. Tukaj imamo pravno mnenje, da je to po poslovniku zadnja točka, in da bi bilo 

treba poslovnik spremeniti. V redu.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Najprej naj vas spomnim, gospod župan, da to ni prvič, ste to že naredil ravno na moj predlog, drugič, da je to 

poslovnik in mi sprejmemo sklep, da bo nekaj drugače, ni pa to v nasprotju z nobenim zakonom ali ustavo, da bi 

vi mogli to zadržati. Marsikaj smo do zdaj naredili drugače, zato iščemo podlago v sklepu in v glasovanju 

dnevnega reda, hvala  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Igor. Zdaj imamo sejo mestnega sveta, v kateri so točke, ki pač so pomembne za delovanje te občinske 

uprave in pa za delovanje občine in pobude in vprašanja dejansko lahko jih naslovite v pisni obliki tudi, lahko se 

tukaj, se oglasite na občini pa to naredimo, ampak če bomo mi zdaj izgubili dve uri za različne predloge, ne vem 

koliko tega je, potem ne prišlo na dnevni red to, o čemer smo se danes dobili, prosim, Igor.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Župan, toliko se poznava in vas spoštujem, verjamem, da vam je to ušlo, da so pobude, vprašanja in predlogi 

izguba časa. Zame niso. Mene so izvolili ljudje, ki se name obračajo in če bodo ljudje hoteli, bom tudi tri dni tukaj 

sedel. Jaz imam čas in voljo in zato sem tukaj, da vztrajam pri mojem predlogu.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, v redu. Glede na to, da so prve tri točke pomembne, dajem predlog na glasovanje, da se zadnja točka 13 

točka vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta uvrsti na četrto mesto, točka številka 4. ok, razprava? 

Janez Černe.  

 

JANEZ ČERNE (mestni svetnik) 

Jaz se z Igorjem strinjam, da to lahko danes naredimo, ampak dokler se v poslovniku to ne spremeni, bomo vsakič 

glasovali o tem, jaz glede na vso pač zgodovino, jaz mislim, da je še najbolj smiselno, da je to zadnja točka in da 

tam ostane. Če bo mestni svet sprejel, da je to pač druga točka, v redu, ampak jaz mislim, da je to na dolgi rok 

nesmiselno. 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, še kdo. Ne? V redu. Dajem predlog na glasovanje, in sicer sledi takole. Da je točka Vprašanja, 

predlogi in pobude članov mestnega sveta četrta točka dnevnega reda in se vse ostale točke ustrezno 

preštevilčijo. Vašo prisotnost, prosim. 23, hvala lepa. Kdo je za tak predlog? Ok, hvala lepa 15 za, 15 proti, 

ugotavljam, da je moj predlog sprejet, sklep sprejet, pomeni, da je točka 4 vprašanja, predlogi in pobude članov 

mestnega sveta, vse ostalo se preštevilči. Hvala lepa. Najprej, razprava. Ne? Potem zaključujem razpravo in 

dajem v potrditev dnevni red, kot sem ga povedal, s temi spremembi, se pravi, 11 točka nova, soglasje k statutu 

Zavod jamski laboratorij, se potem preštevilči, četa je vprašanja in potem preštevilčenje, ok. Vašo prisotnost, 

sprejemamo dnevni red. 23 jih je pripravljenih za glasovanje, 24, prosim, če glasujete. Hvala lepa, 22 za, eden 

proti, ugotavljam, da je dnevni red sprejet. Gremo na prvo točko, potrditev zapisnika 35. seje mestnega sveta 

Mestne občine Kranj z dne 25.05. ter poročila o izvršitvi sklepov. Predno bom dal besedo direktorju mestne 

uprave, gospodu Veselinoviču, samo še dve popravki, in sicer v dobesednem zapisniku se popravi tipkarska 

napaka na strani 32 se besedi Lea Gazinkovski nadomesti z besedo Lea Zupan in enako strani 27 Lea Bidovec se 

nadomesti z Lea Zupan. Ok, to je to. Bojan, prosim za poročilo.  
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BOJAN VESELINOVIČ (direktor občinske uprave) 

Na prejšnji seji 27. maja so bili izvršeni vsi sklepi pod točkami dnevnega reda, ki so navedeni tudi v materialu, ki 

ste ga prejeli, s tem, da pod točkami 5,7 in 8, so bile odločitve oziroma odloki objavljeni še v uradnih listih 79 in 

81. Dovolite mi samo, da še na kratko povzamem oziroma naredim en kratek prerez najbolj pomembnih 

dogodkov od majske do današnje seje. Na prejšnji seji ste se seznanili z misijo 100 podnebno nevtralnih in 

pametnih mest do leta 2030. Prejšnji teden je občina obeležila nov mejnik s telekomunikacijskim podjetjem T-2 

je občina podpisala pogodbo za vzpostavitev digitalne platforme, s tem mestna občina Kranj postaja prva v 

državi, ki uvaja digitalno platformo v najširšem obsegu, ta bo podpirala digitalne storitve mesta, zbirala, 

obdelovala in predstavljala ključne podatke za bolj kakovostno upravljanje in izboljšala kakovost bivanja v občini. 

V okviru evropskega projekta Elena Mobility Slovenija bo na območju mestne občine izveden posnetek stanja 

prometne infrastrukture v upravljanju občine, kranjska občina bo s tem pridobila osvežene podatkovne baze o 

cestah, prometni signalizaciji in druge cestne podatke ter s tem najnovejšo oceno poškodovanosti cest. Potem 

velja omeniti tudi to, da sta prebivalcem krajevne skupnosti Bratov Smuk po novem na voljo dve novi lokaciji 

podzemnih zbiralnic za ločeno zbiranje odpadkov in izražena je bila tudi želja po določitvi ene lokacije za 

stanovalce Platiše 1,2,3 in Tuga Vidmarja 2 do 4. potem ko je nabor projektov za izvedbo v okviru participativnega 

proračuna za leto 2023, izvedene so bile delavnice, k sodelovanju so povabljeni občani, ki lahko oddajo vloge do 

15. julija, končan je drugi igralski filmski festival Kranjcraft, ki je bil od 14. do 19. junija z mednarodno udeležbo 

na različnih prizoriščih v starem mestnem jedru Kranja, župan je v tem času po prejšnji seji sprejel več kot 300 

odličnjakov in prebojnikov, več kot 300 je takih, ki izstopajo z odličnim uspehom v vseh letih šolanja ali z vidnimi 

rezultati na državnih oziroma mednarodnih tekmovanjih in pri mladinskem raziskovalnem delu. In z 

Ministrstvom za okolje in prostor je bil podpisan dogovor glede sanacije starega odlagališča Laze. To je kratek 

prerez dogodkov po prejšnji seji.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Ok, odpiram razpravo. Ne? Hvala. Potem dajem na glasovanje, da se potrdi zapisnik 35. seje 

in pa poročilo o izvršitvi sklepov. Vašo prisotnost, prosim. 22, še kdo? 24. hvala lepa. Prosim, če glasujete. 22 za, 

eden proti. Hvala lepa. Ugotavljam, da je prva točka, prvi sklep sprejet. Gremo na kadrovske zadeve. Jani.  

 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa za besedo, župan, pa lep pozdrav vsem kolegom. Edina točka, ki jo imamo danes kot kadrovske, je 

imenovanje nadomestne predstavnice v svet zavoda kranjski vrtci, namreč 08.06. je kolegica Sandra Gazinkovski 

odstopila z mesta članice sveta zavoda Kranjski vrtci. V postopku evidentiranja se je na poziv prijavila ena 

kandidatka, ki jo je komisija sklenila predlagati mestnemu svetu, in sicer Nado Sredojevič predlagamo, da se oba 

sklepa sprejme. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Jani, odpiram razpravo. Ni, torej nadaljujemo z glasovanjem, vašo prisotnost, najprej, prosim. Torej 

glasovali bomo, da se seznanimo z odstopno izjavo Sandre Gazinkovski in da se Nada Sredojevič imenuje za 

nadomestno predstavnico., 23 vas bo glasovalo. Prosim, če lahko glasujte o tem sklepu, dveh sklepih. 22 za, eden 

proti. Hvala lepa Ugotavljam, da je sklep sprejet. Gremo na točko 3. Mislim, da ima vse Tomaž, ne nima, Tomaž, 

3a, prosim.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Lepo pozdravljeni, svetnice in svetniki. Pod 3a predlagamo uvrstitev novega projekta v načrtu razvojnih 

programov NRP zelena Gorenjska, ureditev Zoisove poti, to je v skladu s šestim členom odloka, o katerem lahko 

odločate samo vi. Mestna uprava, MOK in krajevna skupnost Predoslje predlaga uvrstitev novega projekta kot 

sem ga imenoval, sam svet krajevne skupnosti Predoslje je na svoji 12 seji lansko leto, se pravi 03.02. soglasno 

sprejel sklep o izvedbi te Zoisove čebelarske poti, tudi ko so zraven vključena tudi sodelujoča društva, zadruga 
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Predoslje in tudi Društvo Stonoga. Samo aktivnost te poti je navedena v sami dokumentaciji. Gre za to 

sprehajalno Zoisovo pot Brdo – Predoslje v skoraj 8 kilometrih, z različnimi tudi programi za starejše in najmlajše, 

je pa to del partnerskega projekta zelena Gorenjska, torej to je aktivnost, ki jo uvajamo tudi skupaj z BSC, 

predvsem aktiviranje degradiranih opuščenih območij na Gorenjskem podeželju. Celotna vrednost same Zoisove 

poti znaša 40382 evrov z DDV, upravičeni stroški so 80odstotni s strani mehanizma, ki ga izvaja MGRT. Del je, 

četrtina tega je ministrski del, potem pa 75 odstotkov transfer EU sredstev iz ESRR sklada, delež občine, ki ga 

moramo zagotoviti 13902 evra. Zaključek projekta predviden za letošnje leto zato mestnemu svetu predlagamo, 

da se najprej odpre nove NRP, Zelena Gorenjska, ureditev Zoisove poti in pa prerazporeditev sredstev iz dveh 

NRP, in sicer investicija v krajevnih skupnostih, v višini 13901 evra in pa iz NRP Domovi in prostori KS v višini 

26480 evrov in se celotna vrednost v višini 40382 evrov prerazporedi na ta v prvem odstavku odprti NRP Zelena 

Gorenjska, ureditev Zoisove poti.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž. Torej imamo predlog sklepa, ki je naveden v treh točkah. Povem, da nobena od komisij ni 

imela pripomb oziroma so se vse seznanile. Odpiram razpravo. Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Mene samo zanima, ker soglasje je, za kaj naj bo ta denar namenjen. Gre iz dveh postavk, se 

krajevnim skupnostim jemlje, se to taisti krajevni skupnosti ali z neke postavke, ki je namenjena vsem oziroma 

bolj konkretno, kaj se na račun tega ne bo naredilo oziroma, zakaj ne?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Ne, to je iz obeh postavk, ki so namenjene krajevnim skupnostim v splošnem, tukaj ne zadevamo participativnega 

proračuna, kar zadeva pa osmega člena, je pa to iz namena to, kar ima krajevna skupnost Predoslje, še enkrat, 

govorimo o zalaganju sredstev, tehnično, če gledamo, ker bo večina sredstev pridobljena nazaj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, še kdo? Ne, hvala. Potem dajem na glasovanje, najprej vaša prisotnost, prosim. 24, prosim, če lahko 

glasujete. 24 za, ugotavljam, da je točka 3a soglasno sprejeta. Gremo naprej točka b. Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Točka B je prerazporeditev sredstev, kar smo tudi obravnavali na komisijah, v skladu s petim in šestim členom 

odloka o proračunu mestne občine Kranj morate o tem glasovati vi. Razlog za to je preprost, govorimo sicer o 

relativno malem znesku 35600 evrov za prerazporeditev, izdelava projektne predmetne dokumentacije za 

energetske obnove stavb, druga faza, ki jo bomo namesto lastnih sredstev, koristimo naš program Elena, torej 

evropska investicijska banka skupaj s programom, ki ga delamo skupaj z Mestno občino Novo mesto. Sredstva 

za projekt obnove Kidričeve ceste zato niso potrebne in so lahko v višini 35600 evrov prerazporedijo. Zato  

predlagamo mestnemu svetu, da iz NRP obnove Kidričeve ceste v višini 35600 evrov prerazporedimo ta sredstva 

na NRP vzdrževanje in obnove kanalizacijske infrastrukture v tej isti višini, bo pa šlo za izvedbo sanacije meteorne 

kanalizacije na delu Srednja vas Goriče, kjer Elektro Gorenjska trenutno polaga nov zmogljivejši elektro kabel, 

istočasno je bilo pa ugotovljeno, da je obstoječa meteorna kanalizacija v zelo slabem stanju, zato jo je smiselno 

sanirati, smiselno jo je delati vzporedno, da ne prekopavamo dvakrat, zato predlagamo to prerazporeditev.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž, odpiram razpravo. Ne? Hvala. Potem poročam še o tem, da ustrezne komisije niso imele 

pripomb oziroma so se seznanile in dajem na glasovanje sklep, ki ga imate zapisanega v dveh alinejah in najprej 

prosim za vašo prisotnost. 25, prosim, če lahko glasujete. 25, soglasno, ugotavljam sprejeto, tudi točka 3B 

oziroma sklep pod točko 3B. potem imamo Matejo Koprivec. Mateja, načrt razpolaganja.  
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MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Župan, hvala za besedo. Lep pozdrav. Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja za tri zemljišča v katastrski 

občini Golnik, v naravi zemljišča ležijo v območju zelenih površin in pa centralnih dejavnosti. Namenjena so 

zdravstvu in bolnišnični dejavnosti. Predlaga se brezplačen prenos na Republiko Slovenijo. Zemljišča so bila že 

vključena v načrt razpolaganja za leto 2021, vendar pa pogodba ni bila realizirana, zato jih uvrščamo še enkrat.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, naprej.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Potem predlagamo dopolnitev načrta za eno zemljišče v katastrski občini Nemilije, gre za zemljišče v izmeri 268 

kvadratnih metrov, v naravi predstavlja funkcionalno zemljišče k sosednjemu zemljišču, gre za gozdno zemljišče, 

ki bo prodano po postopku, ki je določeno v zakonu o kmetijskih zemljiščih, ocenjena vrednost po GURS je 209 

evrov in krajevna skupnost se strinja s prodajo. Zadnje zemljišče se nahaja v katastrski občini Kokrica, gre za 

zemljišče v izmeri 1096 kvadratnih metrov, v naravi je to del zemljišča v OPPN Mlaka Zahod, na katerem so 

predvidene štiri stanovanjske hiše, prodajalo se bo na dražbi, ocenjena vrednost pa je 150535,60 evrov, oziroma 

137,35 evrov po kvadratnem metru zemljišča.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Mateja, odpiram razpravo. Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Jaz nisem znal to razbrati, ali je to cela parcela, cela parcela je toliko, ali je to samo se odparcelira del od tiste 

flehe, ki se vidi prazna zraven.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Cela parcela je to. To je cela parcela, ampak hiše bodo stale na tisti sosednji parceli, skupaj s tisto sosednjo 

parcelo, če bodo enkrat.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Se pravi, ne ogroža prostorskega načrta, da se izvede, ki je sprejet, da bi potem zmanjkalo zemljišč ali pa…, itak 

je to privat stvar, to je prvi del me je zanimalo. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Igor, še kdo? Ne, v redu, potem bomo glasovali o točki 3C, razpolaganje z nepremičnim premoženjem 

mestne občine Kranj. Vse komisije so se strinjale oziroma seznanile, ni pripomb, najprej pa dajem , da prijavite 

svojo prisotnost. 25. hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. Sklep je soglasno sprejet, torej točka 3C 

soglasno sprejeta. Gremo na točko 3D, Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Spoštovane svetnice in svetniki, še dodatna točka, ki ste jo danes dobili na mizo, v osnovi župan kakšna uvodna 

beseda? Kar. Dve točki, prva je pomembna, zelo pomembna, druga je še zraven zato, ker lahko en del zajamemo, 

ampak tisto, kar je ključno v skladu s petim, šestim členom odloka o proračunu mestne občine Kranj, ste vi, 

svetnice in svetniki tisti, ki lahko prerazporejate ta sredstva. Mi smo v preteklih mesecih zdajle naredili več 

razpisov na dveh področjih, in sIcer na kolesarskih povezavah P7 in P2, konkretno govorimo Most čez Savo pri 

železnici, to je en del, drugi je pa nadhod pri Tušu, pešpot oziroma kolesarska pot čez državno cesto, ki je zelo 

pomembna zaradi kar nekaj nesreč, nekaj smrtnih in pa zaradi povezave tudi do poslovne cone Hrastje, ki se bo 

gradila. Žal smo zaradi res povečanih cen na trgu vse razpise mogli razveljaviti, ker smo imeli vedno premalo 

lastnih sredstev oziroma skupnih sredstev, sta pa obe povezavi, se pravi P7 in pa P2, torej kolesarska povezava 
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spodaj pri Železnici sofinancirani s strani tudi EU, konkretno, pomeni 811 tisoč evrov imamo na voljo evropskih 

sredstev za sam most pri železnici in pa 1,046 milijona za nadhod pri TUŠ-u, ker je tudi ministrstvo za 

infrastrukturo prepoznalo kot dva ključna projekta za kolesarske povezave. Naj povem, da zadnja pogajanja 

oziroma zadnje razpise, ki smo jih imeli, to je bilo 10.06. za P7 in pa 14.06. za P2, povsod je bilo premalo 

zagotovljenih sredstev, kar pomeni, da avtomatično razpisa padeta in je bilo v bistvu na mizi ali se odpovedo tem 

sredstvom in počakati na boljše čase ali pa pa pač trenutno se še potruditi in z več dodatnimi lastnimi sredstvi 

zagotoviti dovolj denarja, da razpisa uspeta. Vzporedno imamo pogajanja tudi na ministrstvih, na več ravneh, 

zato da povišanja cen, ki se dogajajo, da bodo tudi ta del povišanj v sorazmernem delu vsaj v sorazmernem delu 

povezana tudi z EU sredstvi, to pomeni, da bi imeli pro rata varianto, kar je povišanja sredstev, bi tudi evropski 

proračun dodatno ta sredstva zagotovil. Trenutno za to zelene luči še ni, imajo pa vse občine s tem izziv, če teh 

sredstev ne zgotovimo, potem tudi v perspektivi, ki se zaključuje z naslednjim letom, teh sredstev ne dobimo, 

tem sredstvom se Mestna občina Kranj v bistvu odpove in jih da na voljo ostalim občinam, pri čemer pa tudi 

ostale občine v tem mehanizmu, govorimo o mehanizmu CTN, ki je za mesta, torej mestne občine v zahodni 

kohezijski regiji, so tudi na tankem s svojimi lastnimi sredstvi, kar pomeni, da bi ta denar potencialno ostal tudi 

neporabljen in s tem tudi Republika Slovenija neporabljena sredstva Evropske unije. Mi smo po pregledu 

proračuna in pa po teh naših projektih, ki jih izvajamo, vseeno prišli do potencialno možne rešitve, kjer imamo 

na NRPju gospodarska javna infrastruktura na območju OPPN PC Hrastja kar nekaj dodatnih sredstev oziroma 

sredstev, ki so neporabljena iz razloga komasacije, mi smo imeli tukaj kar veliko sredstev, namenjenih za nakup 

in prodajo zemljišč, ki jih ne izkoriščamo in s posegom v komasacije, bodo ta sredstva neizkoriščena, zato pač je 

tukaj možnost, da prenašamo iz NRPja GI na območju OPPN Hrastje na dva NRP kolesarska… /prekinjen 

posnetek/…zato predlagamo mestnemu svetu prerazporeditev teh dveh, v drugi točki pa govorimo za 50 tisoč 

evrov sredstev iz energetske sanacije občinskih objektov druga faza, ministrstvo za infrastrukturo v letošnjem 

letu ne predvideva razpisa, da to potem izvedemo kasneje. Ta ista sredstva pa v skladu tudi z občinskim svetom, 

ki je predlagal na zadnji seji, da dajemo na vzdrževanje obnove šol, konkretno tukaj za šolo Predoslje, za ta 

dodatni del energetske obnove, ki ni bil izveden pri sami energetski obnovi, torej te luči in pa ostala dela, ki so 

tukaj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž. Predno dam predloge v razpravo, bi ga samo popravil, in sicer tam, ko je omenil P7, koliko se 

prerazporeja sredstev, ni bilo 662, ampak 462, kot imate tudi napisano v predlogu sklepa.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Če sem rekel 662, je bil lapsus, 462… 

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Zato sem te pa popravil. Ok, v redu. Komisije so se seznanile oziroma komisija za finance in premoženjska 

zavarovanja in se strinja z omenjenim predlogom. Razprava, prosim. Tomaž, prosim.  

 

TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

Hvala za besedo, če sem jaz prav razumel, za tale most, ki naj bi šel tamle pri Tušu, bo zdaj iz stare cene milijon 

pridemo na 1,7 milijona, sem jaz to prav razumel, da je povišanje več kot 70odstotno, to pomeni, da dobimo ta 

most košta 1,7 milijona pa mogoče, če je to res? Bi bi bilo mogoče smiselno razmisliti v manj atraktivni varianti 

podhoda, ki je mogoče cenejši ali pa ne vem?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Jaz ko sem rekel 1,045 milijona, je evropskih sredstev, skupna zgotovljena sredstva danes na P2 je 1,555 milijona 

evrov brez DDV oziroma skoraj 1,9 milijona z DDV, pri čemer je naš del manjši, evropski del je večji. Mi smo imeli 

zadnja odpiranja, kjer so ponudbe precej precej višje. Kar zadeva atraktivnosti, je pa izziv tak, da imamo ta 

projekt že prijavljen in je že potrjen na ministrstvu. Če spreminjamo projektno, gremo spet na novo čakalno 
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vrsto, kar je nemogoče, ker je zadeva že prijavljena in je ne moremo popravljati. Pri čemer bi tukaj neka 

optimizacija lahko bila, ampak v osnovi ne moremo spreminjati, ker je že uvrščeno. Druga stvar je samo 

odpovedati se pa nimaš nič, enako velja tudi za most čez železnico. Izziv pri mostu pri TUŠu je, da direkcija ne 

dovoli sredinskega stebra, zato to precej podraži zaradi bodoče štiripasovnice.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, hvala. Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. …, jaz bom tako rekla, dva projekta oba uvrstili v proračun, to pomeni, da oba projekta želimo, 

da sta letos realizirana. Zgodila se je pač nepredvidena situacija, da so se vse gradbene zadeve podražile 20 

odstotkov ali celo več in dejansko smo prisiljeni ne samo naš mestni svet, ampak tudi drugi občinski sveti morajo 

biti pripravljeni na to, da če želijo tiste projekte, ki so si jih zamislili, realizirati, morajo sredstva prerazporejati. 

Če teh prerazporeditev ne bomo delali, bomo na koncu leta imeli nikakršno realizacijo načrtovanega. Lansko leto 

smo bili malo razočarani, ker ni bilo velike realizacije, ker ni bilo razpisov. Letos bomo razočarani, če ne bomo 

potrdili tistih projektov, ki bi jih lahko spravili skoz. Jaz mislim, da sta oba projekta potrebna, eden zaradi varnosti, 

drugi zaradi dejansko povezave, to pomeni predlagam, da metni svet potrdi ta dva projekta, ne samo zato, ker 

sem članica komisije za finance, ampak tudi kot skupina NSi. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, če bi jaz lahko samo Ireno dopolnil. Jaz sem imel pred 14 dnevi, kot predsednik ZMOS, že sestanek z 

ministrom oziroma z ministrom, kjer sem opozoril na ta problem, ni samo Mestna občina Kranj, dejansko vse 

občine imajo podoben problem, ta ga med zagotovljenimi sredstvi in pa dejansko vrednostjo. Danes smo imeli 

svet Gorenjske regije, kjer je prišel državni sekretar in sem ravno na to opozoril. Jutri imam ponovno sestanek z 

ministrom, dejansko tudi če bi oni ta sredstva nam, če mi ne izkoristimo prerazporedili na koga drugega, dejansko 

te možnosti sploh ni, ker moraš imeti pripravljen projekt, to se pravi gradbeno dovoljenje in dejansko tega ni, 

drugače bi se mi že zmenili, kam bi dali in ta sredstva bodo dejansko ostala. Moja stran. Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Po vprašanju kolega Ogrisa je tudi mene firbec matra, za koliko se cel projekt povečal oziroma predvidevamo, 

da se bo, če še ni končan razpis, če pa prav razumem to debato, kljub podražitvi želimo izkoristiti ta evropska 

sredstva, ker kljub podražitvi ga ne bomo nikoli ceneje naredili kot zdaj, kar se tiče svojega denarja?  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Konkretno za ta primer za evropska sredstva, je ta kot je prijavljen, ker je še nekaj mesecev v vrsti. Če želimo 

drugačnega, je to vedno mogoče, vendar potem brez evropskih sredstev, ker ga ne moreš drugače prijavljati, se 

pravi, ga vedno lahko optimiziraš drugače, počakaš tudi na čase, ko bo tale balonček malo počil, potem je samo 

izziv, ali so določena dodatna sredstva, pri čemer za novo perspektivo še niti razpisov, glede na to, da se sama 

pogajanja šele zdaj zaključujejo, kar smo tudi danes slišali na seji sveta Gorenjske regije. Če govorimo o tem pri 

TUŠu, govorimo o 1,9 milijona, plus teh 723 tisoč evrov, to je to, kar bomo imeli mi lastnih sredstev, pri čemer 

bomo imeli razpis s pogajanji, to smo začeli prakticirati pa tudi navedena sredstva, koliko je maksimum, da se 

prijavljajo firme, ki so resne in zmožne to narediti. Itak so pa sklepi mestnega sveta vedno objavljeni, kar pomeni, 

da znajo firme tudi same to izračunati.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa.  

 

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 
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Za most pri železniški imamo pa mi trenutno zdaj 2,5 milijona sredstev, in 462 tisoč evri povečujemo na, v 

procentih je 18 odstotkov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

V redu, Branko, prosim.  

 

BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 

Hvala, tole je zdaj zelo v teoriji lepo. Mogoče bomo nekaj drugega, mogoče še kaj boljšega pogruntali. Jaz vam 

samo povem, kakšno je realno stanje. Poglejte stanje v Sloveniji, poglejte stanje v Evropi. Če ta hip tegale ne 

zagrabimo, vam garantiram, da pozabite na evropska sredstva, to samo pomeni, da bomo to izgubili in na koncu 

vse sami plačali, za karkoli se bomo pač odločili. Tak je pač ta trenutek realizem in vsekakor bomo mi to podprl. 

Ker sicer, verjemite, bo Kranj ostal brez tega, potem lahko teoretiziraš, kaj bo v naslednji perspektivi pa da bomo 

tam nekaj kandidirali, to bo čez zelo zelo dolgo časa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Branko, še kdo. V redu, hvala lepa. Potem dajem na glasovanje v bistvu vse tele alineje, ki jih imamo 

5, govorimo o nadhodu pri TUŠu, govorimo o mostu pri železniški postaji in govorimo transfer 50 tisoč na 

osnovno šole Predoslje, za izvedbo zamenjave svetil. Vaša prisotnost, prosim.  25, prosim, če lahko glasujete. 25 

za, najlepša hvala. Soglasno sprejeto. Zdaj gremo pa zadnjo, novo točko, vprašanja in pobude, prosim vaše 

prijave tukajle. Najprej Neven Polajnar.  

 

NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 

Že dolgo nisem govoril tukaj, pardon, smo se že malo odvadili od mikrofon. Gospod župan, hvala za besedo, lep 

pozdrav vsem skupaj. Dve kratki vprašanji imam, in sicer eno je prebivalci, se pravi ta cesta, ki gre na Zlatem 

Polju od Petrola proti Supernovi, mislim, da se imenuje Stara cesta, na levi strani naj bi bila ta trava baje občinska, 

ampak je velik problem s košnjo, se pravi, nihče je ne kosi in se pravi, če ti prebivalci tam zgoraj, ki imajo hiše na 

tem bregu, ne želijo, da jim to zraste metre visoko praktično na dvorišča, morajo sami kositi, kar je kar problem 

na tej strmini. Ne vem, jaz sem informiran, rečeno je bilo, da je to občinska zemlja. Zdaj apeliram na pristojne, 

da to preverijo, če je temu res tako, da pač sanirajo tako. Ne, to je v bistvu včasih je radar stal, na desni strani je 

ta odcep za Zavod za zaposlovanje in potem je cesta malo hitrejša, ne vozi se hitro, ampak tako je narejeno, za 

Supernovo, z leve strani to pač dostavim lahko po mejlu v obliki neke karte ali kakorkoli že, da bo mogoče lažje 

locirati. To je tako kot bi rekel, med to cesto, o kateri govorim, stara cesta in tremi objekti do Janusa, ne vem 

kateri poslovni subjekti so še tam, tega verjetno vsi poznamo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Bomo dali pisni odgovor, je pa to, je Jani videl, Avtomoto društvo Kranj lastnik.  

 

NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 

Če bo treba, bomo posredoval natančne podatke. Druga zadeva, enkrat sem že izpostavil omejitev hitrosti skozi 

Hrastje, potem ste urgirali, omejitev je bila uspešno dosežena z radarjem in zdaj sem informiran, da je radar 

umaknjen že nekaj časa, ker se spet povečuje brzina skozi to naselje, pa bi spet apeliral, da se mogoče najde 

neka trajna rešitev, če ne drugega, vsaj nek svetleči znak, ki opozori, da je hitrost 50 in psihološko vpliva na 

voznike, ni zdaj rečeno, da mora biti ravno radar. Če je lahko, je lahko, pa neka svetleča opozoritev, če se le da.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Na prejšnji seji ste sprejeli nakup novih radarjev in bo definitivno ta cesta, mi smo jo tukaj sekvenčno merili, to 

je bila probna od Telekoma in definitivno smo ugotovili, da je tam prevečkrat prekoračena hitrost in bomo 

apelirali.  
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NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 

Radar sicer ni neka popularna rešitev, ampak stvar je v temu, da je veliko mehkejše, kot da zgodi tam neka huda 

nesreča, ker pač slej kot prej se bo. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Neven. Gremo naprej, Albin.  

 

ALBIN TRAVEN (mestni svetnik) 

Zdaj pa bo, hvala za besedo, župan, imam eno pobudo, naslovljeno na občinsko volilno komisijo. Letos imamo 

še lokalne volitve, zato imam to pobudo, jo bom kar prebral, ker je malo več, čeprav je z akti predpisano, da se 

mora pred vsakimi lokalnimi volitvami predsednik volilnega odbora in njegov namestnik v tednu pred volitvami 

udeležiti obveznega izobraževanja, je v praksi drugače. Na izobraževanjih je moč opaziti, da je udeležba vse 

slabša, to se potem zaradi ne vedenja in nepoznavanja materije s strani predsednika in njegovega namestnika 

odraža pri delu na voliščih celotnega volilnega odbora, posledično nastaja na nekaterih voliščih težava že takoj 

na začetku pri tehničnem opremljanju volišča, napačnem izobešanju državne zastave, tolmačenju prejetih 

navodil, kasneje pravilnem legitimiranju volivcev, težav pri sporočanju vmesnih rezultatov in pisanju zapisnikov. 

Dogaja se tudi, da na dan pred volitvami nekateri člani sploh ne pridejo na prevzem volilnega materiala in na 

urejanje volišča. Med nepravilnostmi oziroma nespodobnostih na voliščih sodijo tudi politične debate, katerim 

bi se morali na dan volitev na volišču obvezno vzdržati. Vemo, da je delo odborov prostovoljno, je pa kljub temu 

odgovorno in na koncu koncev solidno plačano. Predvsem zaradi pisanja zapisnikov, posredovanja navodil za 

delo odbora in medsebojne komunikacije, je pomembno, da sta predsednik in namestnik odbora primerno 

izobražena in usposobljena. Slednje ne moreta biti, če se v tednu pred volitvami ne udeležita tega izobraževanja. 

V Novi Sloveniji zato predlagamo izboljšanje tovrstne slabe prakse z obvezno udeležbo predsednika in njegovega 

namestnika na izobraževanjih in povečanjem nadzora dela volišč s strani OVK. V kolikor predsedujoča na 

izobraževanju izostaneta neupravičeno in brez pojasnila, mora OVK take osebe najmanj črtati s seznama 

kandidatov v odboru za naslednje volitve, če ne tudi zmanjšanje višine nadomestila na raven ostalih članov 

volilnega odbora. Jeseni nas čakajo nove volitve, do takrat imamo še nekaj časa, da se tovrstne površnosti, ki so 

se prikradle in precej namnožile tokom zadnjih volitev, odpravi. Konkretni ukrepi OVK bi posledično olajšali delo 

vsem deležnikom in povečalo verodostojnost samih volitev.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, bomo ta apel naslovili dejansko na vse, ki se bodo udeležili teh.  

 

ALBIN TRAVEN (mestni svetnik) 

Bil sem na več voliščih, na več volitvah že in ljudje jamrajo vse sorte in sem malo zbral to, da to posredujem.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, v redu, hvala. Še kaj? Irena, prosim.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Jaz imam pa eno vprašanje, pa en predlog. V mestnem jedru je imela prodajalno DZS in v juniju se je ta prodajalna 

preselila v Supernovo na Savskem otoku. Zdaj me zanima, v čigavi lasti so ti prostori, ali so na prodaj in če so na 

prodaj, ali bo občina uveljavljala predkupno pravico?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

DZS. Ne vemo, kaj bodo, nič ne vemo.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

So njihovi prostori?  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Prosim? A to je replika, bomo vzeli kot repliko. Izklopi se, Irena, prosim.  

 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. Jaz bi to samo rada povedala, da hiša je privatna lastnina in tam 

imamo tudi mi prostore notri, Igor ima tudi poslovne prostore pisarne, v bistvu lastniki so že rekli, da bodo to 

hišo prodajali, tako, kdaj, ne vem, je pa to v privatnih rokah, ta hiša. Pač DZS se je odločil zaradi tega, ker so imeli 

preveliko najemnino, sama lokacija jim ni odgovarjala. Danes je tako, da vsak rad pride do trgovine z avtom, nič 

več kaj dosti peš, oni so se tudi zaradi tega selili.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

15 lastnikov je te stavbe. Igor, prosim.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ne bi rad zavlačeval te točke, ampak zaradi reakcije mojih kolegov bi rad samo popravil, nima Igor Velov tam 

prostorov, ampak Lista za razvoj Kranj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Saj tudi, če bi jih imel, saj nisi ti lastnik, to je bistveno, da to tam notri piše, če imaš ti prostor notri pa kaj koga 

briga. Hvala. Bomo pa govoril o temu, če se bo prodajala, ali bomo uveljavljali predkupno pravico, težko se jih 

bo 15 zmenilo, da bo…Ok, v redu, hvala. Daj nazaj Ireno, prosim. Odvisno od cene.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Jaz drugače vseeno rečem, da za tako stavbo, ki je v mestnem jedru je zelo pomembno, kaj se bo tam dogajalo 

in si želimo, da bi mi vedeli, kaj se bo tam dogajalo, da ne bi bil kar nek kupec in spremenil v stanovanja, tako. 

Drugi del mojega oglašanja je pa predlog, mi smo na 34 seji mestnega sveta, ki je bila 13.04.2012 smo sprejeli 

predlog za spremembo zakonodaje s področja izobraževanja, sprejeli smo tri sklepe in jaz samo predlagam, da 

se ti sprejeti sklepi posredujejo novi vladi.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bomo. V redu, zdaj imamo pa, pardon, malo se še lovimo. Milan, prosim.  

 

MILAN GLAMOČANIN (mestni svetnik) 

Dober dan vsem skupaj. Jaz bi imel pa en predlog, namreč radi bi vprašal mestno upravo, če je možno razmisliti 

o tem, da v Kranju naredimo mestni vodomet, torej to talno fontano, ker sem videl, da je v več naših mestih po 

Sloveniji to zelo velika zbirna točka mladih družin, otrok in skratka neka atrakcija za mesto, v Kopru v 

semedelskem parku je tam zelo živahno ob tej fontani, v Celju v centru mesta jo imajo, se mi zdi ena taka stvar, 

ki bi Kranju bila v neko dodatno, bom rekel, spodbudo, seveda moja ideja je, da se to umesti nekam v mestno 

jedro oziroma ali v stari mestni pač v staro mestno jedro, ideja je tam pri Prešernovem gledališču pri ploščadi, ki 

je med Prešernovim spomenikom in pa tistimi gostinskimi lokali. Druga opcija se mi zdi še boljša, je pa sam 

Slovenski trg, ki je centralno zanimiv za tudi neke turistične obiske, viden in pa lažje dostopen. Skratka, to o tem, 

kaj kje in kako, bi se dalo razpravljati, mogoče v razmislek. Gre pa za stvar, ki se jo da mogoče celo s svetlobnimi 

glasbenimi efekti nadgraditi do te mere, da je to zelo lepa zbirna točka in pač, da pač občane primoramo, da 

pridejo malo bolj blizu mestnemu jedru in ne stran.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Milan, Janez, boš ti. Malo se še lovim. Evo, Barbara.  
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BARBARA GUNČAR (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz sem odločno proti, da se kakršnokoli vlaganje še daje v mestno jedro, dokler ne bo Kranj 

zaživel tudi sicer. Da bodo notri prišli prebivalci, da se bo nekako zgodil tudi kakšen promet kot že sami vsi vemo, 

je Kranj mrtvo mesto in da bi se zaradi vodometa ljudje notri zbirali, sem jaz odločno proti, če se to dogaja, naj 

se to dogaja v okviru vlaganja v kakšne druge okoliške kraje, naj se naredijo vaška jedra, ki jih je mogoče, kjer so 

povsod že zametki, da bi se še dodaten denar, ki ga že tako ali tako veliko damo v mestno jedro, sem pa jaz proti.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor)  

Pobuda je mogoče celo zanimiva, vendar je treba vedeti, da smo mi dolžni urejati mestno jedro skladno z 

urbanistično arhitekturnim natečajem še iz leta 2009, na tistem natečaju je za, bom rekel, mesto zmagal LUS in 

še sedaj sodelujemo, tudi v kontaktu smo z Zavodom za varstvo kulturne dediščine o vsakih tovrstnih posegih 

spremembah, torej če bi se zgodila kakšna taka večja sprememba, bi mogli seveda nov natečaj zapeljati in iskati 

primerne lokacije in imeti komisijo in tako naprej, tako da zadeva v starem mestnem jedru, bom rekel, jo zelo 

zelo kirurško treba pristopiti in bom rekel, neke spremembe niso enostavne, mogoče še eno informacijo, 

sestankov z ZVKD imamo veliko, pripravljamo tudi, bom rekel, katalog urbane opreme za staro mestno jedro in 

povsod, bom rekel, je ogromno usklajevanja, ker bom rekel, vsak premik česarkoli je za nekoga boleč, tako da, 

če že bomo šli v kakšno tako zadevo, mislim, da bomo šli bolj celostno, ne samo zaradi enega takega predloga 

ampak še zaradi mogoče nekih več rešitev.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Najprej Milan. Milan? Samo to temo ima, to zdaj govorimo.  

 

MILAN GLAMOČANIN (mestni svetnik) 

Saj moj namen je bil, ker sem videl, da so to stvari, ki so zelo integrirane in se niti ne opazijo, na primer v Celju 

se poleti vklopi in deluje, pozimi ga ne opaziš, pelješ čez to, ni to neka stvar, ki bi motila, zato mogoče Slovenski 

trg kot tak bi bil veliko bolj primeren, obenem pa kot razumem, so vse te stvari, kot jih je treba kirurško obdelati, 

pomembne, da ostanejo na zunaj enake kot je sedaj, kar pa v tem primeru bi to bilo, če bi bilo narejeno tudi na 

slovenskem trgu imamo že zdaj nek tak naklon, ki bi to vodo lahko odvodnjaval in tako naprej. Ideja je, razmišljal 

sem tudi o tem, če bi mogoče pri, seveda, če to že ni, v Bleiweisovem parku bodočem, če ta mogoče se tam 

razmišlja v to smer, da se tja to umesti, ampak ideja več.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, bom pa jaz vseeno z Janezom pa imamo direktorica ZVDK bomo imeli v juliju ogled celotnega Kranja in 

bomo šli po vseh objektih, tako da bomo to zadevo sprožili, vem pa kaj misliš konkretno. Irena, eno stvar.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)  

Tudi jaz sem hotela predlagati, da tisto, kar je že postavljeno, izgrajeno, pustimo pri miru, ampak da nekaj 

umestimo in uvrstimo nekaj novega. In ravno tako kot mi je on vzel iz ust besedo, to pomeni, jaz sem tudi 

predlagati želela, da bi Bleiweisov park pa še ni izgrajen in bi lahko imel nekaj takega vključenega.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Veliko betona bo potem, mi pa park delamo kot zeleno.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Saj to ne sme biti ogromna stvar, to so lahko manjše.  
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JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor)  

Če smem mogoče samo, tudi Bleiweisov park je bil izbran z natečajem, zadaj komisija, bom rekel, skupaj z ABS, 

tako da ne moremo mi posegati v te ureditve, v kolikor je bila neka rešitev izbrana, to pomeni, večji poseg v neko 

arhitekta, kar pa seveda brez njegovega soglasja ne smemo oziroma bi mogli nov javni natečaj voditi, da se vse, 

samo za kakšno ceno, mogoče kakšna tretja lokacija ob priložnosti bo še prišla, ideja pa sigurno zanimiva, kajne.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Janez. Gremo naprej. Gordana.  

 

GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica) 

Dober dan. Vrtec Mavčiče, nujno bi bil potreben odkup sosednjih prostorov, ki so trenutno v lasti gospoda 

Bizjaka, ker dogovor z njem žal ne bo mogoč. Krajani smo se odločili, da mu ne moremo podpisati soglasja za 

gradbeno dovoljenje, ker bi že naslednji dan lahko tam stal na otroškem igrišču kakšen gradbeni stroj, tako da 

to bi prosila, da vzame v obzir in da občina odkupi prostore in jih preuredi v vrtec. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Lahko potrdim, da pač dva dni nazaj sem se dobil z člani krajevne skupnosti, kjer so, mi smo pripravili en 

dogovor, kjer bi šli v skupno gradbeno dovoljenje z omenjenim gospodom, žal je nasprotovanja na strani krajevne 

skupnosti tako veliko, da ta dogovor ni možen, in zdaj nakup tega pa seveda lahko kupiš, če nekdo proda  in če 

ne proda, potem, če nekdo nič ne prodaja, potem ne moreš kupiti in tukaj vam tako povem, tukaj je zadeva tako 

zapeljana, da bomo na koncu ostali tam brez vrtca, a ne, in to bo posledica, to si boste krajani krajevne skupnosti 

morali sami pripisati na svoja pleča. Mi smo poskušali vse, gospod Bizjak je pač povedal, podpisal, kaj je 

pripravljen narediti, ampak zdaj nasprotovanje z vaše strani je tolikšno, da mi nimamo več rešitve. Mi smo 

pripravili skupno gradbeno dovoljenje, take posegi, da bo nekdo imel tam stroje, in oviral, so možni, ampak zato 

obstaja policija. Zdaj pa, če on tega ne proda, mi tega ne moremo kupiti, to je pa jasno. Problem imamo, to 

morate vedeti, tam bi se morala energetska sanacija, ampak ker so razmerja taka in drugačna, mi brez 

gradbenega dovoljenja ne moremo, za gradbeno dovoljenje rabimo pa njegovo soglasje, on pa rabi naše soglasje. 

In potem je tam zadeva zaprta, tukaj nimamo več rešitve, no.  

 

GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica) 

Se bo našla. Poglejte, glede na to, da je mogel lasten brat postaviti dvometrski zid med njunim, na njuni parceli 

med hišama, zaradi ljubega miru, za varnost otrok ne bi bilo dobro, da podpišemo kakršnokoli soglasje gospodu 

Bizjaku.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ja, že povedano, ampak jaz ko sem vprašal, kaj mi izgubimo, če to podpišemo, dejansko ne izgubimo nič, razen 

možnosti, da to prenovimo, edino to, drugega pa ne. To se pravi, ali gremo v nek riziko pa vseeno najdemo nek 

odnos in to podpišemo in potem vidimo, če ne bo dovolil, nihče naprej n bo delal, še vedno bo status quo, to 

hočem povedati, tako da je pa seveda brez vašega soglasja ne moremo nič narediti, to je pa dejstvo. Poznamo 

pa primer, s tem se ukvarjamo zdajle že odkar zase vem, s tem da v zadnjem času intenzivno, vsak teden je 

zadeva na tapeti ali z Bizjakom ali vašimi, zdaj smo prišli s pravno službo do ene rešitve, ki pa za vas ni 

sprejemljiva. Govori pa samo o tem, da pridobivamo skupno gradbeno dovoljenje, da se razdeli kotlovnica, ker 

je zdaj skupna in se lahko že zaradi tega marsikaj zgodi, tretja zadeva je pa, da gremo v nov vrtec. Zemlje tam 

nimamo, zemlja tudi ni možna, ampak to bo trajalo, preden bo do tega prišlo. Se pa zavedam, na koncu, če bod 

o tega prišlo, seveda bomo mogli vaši krajani voziti otroke v Čirče ali pa v Kranj. To tako je. Se pa jaz angažiram 

in Jani in pravne službe na vseh mislim z vsemi deležniki, ampak vidim, da je popolno nezaupanje v tega gospoda 

s strani vaših krajanov.  

 

GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica) 
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Jaz ga žal poznam samo 20 let, pa bi lahko rekla, da mu ne zaupam. Tisti, ki ga pa dlje, mu pa sploh ne zaupajo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Saj vem, saj vem. Edina stvar, da spet pokličeva pa rečeva, ali to prodaš.  

 

GORDANA GROBELNIK (mestna svetnica) 

Ampak gospod je bil na začetku pripravljen prodati, celo za 300 tisoč, zdaj ne vem, kje se je tukaj zalomilo?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ni se nič zalomilo. On potem mogoče bi bil za 300, potem pa dvigne krat dva, in je to to. Tudi to je problem, da 

je tudi v tej zgodbi nezanesljiv, če bi on dal pisno ponudbo, pa rekel, toliko hočem, je danes ti pisal, danes mu je 

pisal, zdaj ga bo poklical sva se zmenila in, da vidiva, če želi to zadevo prodati.  

 

JANEZ ČERNE (mestni svetnik) 

Ravno take debate njemu dvigajo ceno, s tem, ko mi tukaj razpravljamo o tem, bodo njegovi apetiti toliko večji. 

To je dvorezno, kar predlagamo. Je pa to tako, če na primer moji sosedi v bloki ne bi marali pa bi zbirali peticijo, 

naj občina moje stanovanje, da me ven vržejo, da rešijo problem. V zakonu 8 desetin je lastnina, je tukaj glavna 

zadeva.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Dobro, v redu, še kaj, Gordana. Nada Sredojevič.  

 

NADA SREDOJEVIČ (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj tudi z moje strani. Danes imamo na dnevnem redu točko strategijo 

športa, gre za dolgoročne rešitve, projekte in cilje. Športni klubi pa se vsakodnevno srečujejo z malimi  izzivi, ki 

jim povzročajo velike težave pri svojem delovanju, eden od takšnih problemov klubov so tekmovanja izven 

Kranja, kjer pač prevoze praviloma zagotavljajo starši, klubi pa le občasno. Kar se tiče prevoza, to ne pomeni le, 

da se zagotovi gorivo, zagotoviti je potrebno kapaciteto v vozilih pa ustrezne voznike. Zdaj pa mene zanima, ali 

občina sama ali preko Zavoda za šport, ponuja možnost oziroma pomoč klubom s kombiji ali drugimi vozili, kot 

vem, ima občina in njeni zavodi veliko vozil, nekaj se dogaja tudi v projektu emobilnosti oziroma elektrifikaciji 

voznega parka. Jaz si predstavljam, da na primer kombiji pri osnovnih šolah v popoldanskem času niso v uporabi, 

pa tudi ob vikendih pa da jih lahko mogoče angažiramo za potrebe kluba, kako je s tem, odgovor bi želela danes, 

če je možno, glede na to, da se bomo tudi pri tej točki pogovarjali o športu, pa tudi prepričana sem tudi, da so 

kompetentni ljudje tukaj danes. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Nada. Tanja.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala za besedo. Lep pozdrav. Tole bo težko verjetno udejanjiti, čeprav smo s strani klubov podobne želje že 

prejeli, namreč številni klubi, ki imajo oziroma hodijo njihovi tekmovalci na tekme izven Kranja, organizirajo 

prevoz s kombiji, marsikje vozijo tudi starši, odvisno od kategorije pa odvisno od članstva, to se pravi manjše 

U12 pa U14 ekipe imajo bistveno bolj številčne udeležbe na tekmah, morajo ponekod avtobus zagotoviti. Imamo 

recimo več klubov, recimo sam Atletski kljub sta dva v Kranju, in vsak svoje člane vozita na isto državno 

prvenstvo, višje kategorije je skoz manj, tudi po dva, trije hodijo, kjer je verjetno kombi že prevelik, bi bil dovolj 

lasten avto, kar se tiče emobilnosti pa sicer spodbujamo oziroma bomo v prihodnjih letih na vseh zavodih 

poskušali namestiti, nadomestiti obstoječa vozila z električnimi, ampak to govorimo o vozilih, ki jih uporablja 

Zavod za šport za pač potrebe izvajanja dejavnosti, za kar v bistvu ga pooblastimo mi kot ustanovitelj. Dočim 

klubov pa športnikov imamo pa v Kranju pa toliko, da bi bilo potrebno res izredno veliko število vozil, da tudi ta, 
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ki jih mi zgotavljamo, nikakor ne bi zadoščalo oziroma bi slej kot prej prišlo do spora oziroma težko bi se uskladili, 

kateri klub bi kdaj avto rabil oziroma kombi, ker saj pravim, je bistveno preveč klubov v Kranju in preveč 

športnikov, da bi z vozili, ki so na voljo, to sploh lahko zvozili, tako da tega v strategiji žal ni zaenkrat, bomo pa 

mogoče tudi to idejo kdaj v prihodnosti poskušali realizirati.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, Damjana.  

 

DAMJANA PIŠKUR (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Jaz imam ene dva vprašanja, in sicer na Zlatem Polju me sprašujejo, kaj se dogaja s tem 

parkiranjem in prestopi, ali se bo to začelo že kaj graditi v letošnjem letu ali bo samo ta ograja ostala gor zgoraj, 

park and drive, o tem govorimo, tako da res jih zanima zdaj, vrtičke so mogli pospraviti, pa bi jih radi še 

obdelovali, da je pa samo ena planka postavljena, pa mislim da ni fajn. Nas res zanima, kako je s temu, ali imate 

možnost, ali se bo v letošnjem letu že realiziralo ali počakamo še oziroma bomo videli. Imam še kosovni odpadki, 

tudi na Spodnjem Zlatem polju se ukvarjamo s temi odpadki, moram pa reči, da inšpekcija občinska zelo dobro 

deluje v začetku leta je bilo tega ogromno, pa se je to malo umirilo, zdaj pa spet porast, ker imamo ogromno 

enih priseljencev, ker vemo, da ta kosovne odpadke zraven odpadkov za papir odlagajo, tako da bi prosila malo 

večji nadzor nad tem, če je možen, pa saj mislim, da se te ljudi kar da v veliki meri dobiti, ker tudi niso tako vešči, 

da bi te naslove pospravili in so v teh vrečkah tudi naslovi notri, tako da mislim, da bi, če bi malo poostrili, da bi 

se dalo ta stanje urediti, tako da hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa, za prvo točko bo Tomaž povedal, Tomaž.  

  

TOMAŽ LANIŠEK (vodja Urada za razvoj, pametno skupnost in projekte) 

Hvala lepa za vprašanje. Park and ride na Zlatem Polju je žal zdaj ena izmed realnosti tega gradbenega trga in pa 

projektov, ki se dogajajo. Zdaj formalno mora biti projekt narejen do konca jeseni in je bil izziv motivirati, da ne 

rečem prisiliti izvajalca, da začne delati kot je v skladu z načrtom, bodo se začela oziroma nadaljevala dela, 

predvidoma v naslednjem tednu, mi smo imeli nekaj urgentnih sestankov. Izziv je povišanje cen in potem 

pogajanj z nami, kakšne cene v bistvu v tem dodatnem delu priznavamo ali ne. Tukaj smo prišli do nekega 

soglasja, ki je sprejemljivo za obe strani. Je pa izziv delovna sila, dopusti, pa raznorazni izgovori, konkretno v tem 

primeru vojna v Ukrajini, ki nima nobene zveze, ampak saj veste, to danes uporabljajo vsi za višjo silo, mi smo 

tikaj pristopili k zadevi in dejansko v naslednjem tednu se mora zadeva nadaljevati, v kolikor ne, razdremo 

pogodbo, in gremo z vsemi topovi nad izvajalca. To tudi ve, ampak predvidoma, kar imamo zagotovil, bi se v 

naslednjem tednu zadeva začela dogajati in potem zaključena v jeseni do tega asfaltnega dela in ostalo, tako da 

bo, v kolikor se to ne bo zgodilo, bomo seveda tudi poročali mestnemu svetu na naslednji seji.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tomaž. Kar se tiče pa druge točke, vidim, da si je Martin zapisal in bo. Hvala lepa. Igor, naprej pa 

Andreja Valič Zver.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala, župan, tudi za razumevanje pri dnevnem redu in kolegicam in kolegom za podporo. Zdaj, če se navežem 

na to zadnjo debato, to parkirišče park and ride, če drugega ne, kljub temu da je gradbišče, naj se vsaj malo 

pokosi, res grozno zgleda, ko se pripelješ v Kranj tudi tista ograja je strgana in ljudje oziroma prebivalci Zlatega 

polja, ki dela po domače rečemo v luknji, hodijo po bližnjici čez v mesto, tako da bi bilo fajn, da se vsaj pokosi. 

Tisto, kar bi pa jaz rad povedal, je naprej v zvezi z Upravno enoto, če se spomnite, ne prejšnjo, na prejšnji seji 

sem dobil odgovor, ampak zaradi časovne stike sem se vzdržal komentarja tega odgovora, bom pa zdaj, ne vem, 

če s smo se prav razumeli, jaz bom še enkrat na hitro ponovil, da moj namen je bil, da če lahko župan kakorkoli 



15 
 

vpliva ali pomaga, da se pač v nekem zaprtem krogu, kjer se pogovarjate o delu upravne enote prenese neke 

stvari, ki sem jih povedal, ni pa moj namen bil, niti želja, da bi načelnica upravne enote odgovori, da je vse v 

redu, da če pa ni v redu, da imajo objektivne razloge, zakaj ni v redu in da niso konkretni primeri. Jaz konkretnih 

primerov namerno nisem dal iz korektnosti do samih postopkov, do strank v teh postopkih in do ljudi, ki izvajajo 

te postopke. Mimogrede, jaz sem bil vmes v kontaktu z načelnico upravne enote in tudi o konkretnih stvareh sva 

se pogovarjala in če kaj rabim od nje, se bom obrnil nanjo. Ok, moral sem to komentirati. Zato, ker, poglejte 

župan, še enkrat bom povedal, žal prebivalci ne ločijo, kaj je upravna enota in občina in veliko stvari dobrih in 

tudi slabih letijo na občino in če letijo na občino, letijo tudi na župana in na nas kot svetnike. Veste, jaz sem kriv, 

zakaj nekdo čaka 14 dni na potni list in je prav, da se to skomunicira in pove. To je bil moj namen. Če se je včasih 

kritika, to sem tudi povedal drugje, je mogoče smiselno kdaj razmisliti, mogoče ima kdo kaj prav, pa treba 

izboljšati, ne se takoj braniti in je vse dobro in da oni, ki na kaj opozori, je škodoželjen, daleč od tega. Če bi bil 

škodoželjen, bi se lotil tega drugače. In pa še dve zadevi imam, eno je krožno križišče v Stražišču med Delavsko 

in Škofjeloško, tisto, mi je všeč, da ste šli hitro na teren, kar se tiče uprave, da ste ugotovili, da je tam asfalt res 

gladek, slab in nevaren in da se bo saniralo, ampak nisem pa popolnoma zadovoljen z odgovorom, kjer piše, da 

se bo tam porezkalo asfalt. Jaz močno upam, da niste do konca odgovorili in da piše in preplastili. Ker če berete 

moje vprašanje in poslušate, jaz govorim o nevarnostih predvsem za motoriste in kolesarje, če bomo porezkali 

asfalt, bomo še poslabšali za kolesarje, tako da se ne vtikam v neke konkretne tehnične rešitve, ampak če je 

samo za porezkati, potem ne bo dobro, pustite tako kot je. Če pa mislite reševati, pa dajte reševati, da bo oprijem 

ustrezen predvsem za enosledna vozila in še eno moje vprašanje se nanaša na odgovor, ki sem ga dobil na prejšnji 

seji, to je za cesto, ki pelje med Struževim in Zlatim Poljem, to je tisto luknjo, ki ji rečemo, gradbinčeva jama. 

Dobil sem odgovor, da ja, da se na to misli, da je tudi v širšem projektu Elena in tako naprej pa me mogoče 

zanima, če bi lahko konkretno izvedel, kakšna je pa časovnica te rešitve? V kolikor bo to rešeno v tem projektu 

in s to rešitvijo, o kateri govorite, ali bo to v roku treh let ali pet, ker če se to odmika z leti, potem bom pač 

predlagal neko nizkocenovno kratkoročno ukrepanje zato, da do stalne rešitve, da se stanje izboljša, ker zdaj po 

mojem vedenju, poznavanju prometne varnosti, ni dobro. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Igor, bo Marko najprej odgovoril. Marko, prosim.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Izvajalec te prometne študije je že izbran v okviru Elene, mi smo tudi še posebej naročili, da naj preuči situacijo, 

tako da v prihodnjih mesecih, to zagotovo do konca leta, kako bo ta študija končana.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Marko, Igor, hvala. Andreja Valič Zver, pripravi Ana Pavlovski.  

 

ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Dve zadevi, zelo na hitro, najprej hvala za odgovor glede šolskega igrišča pri Osnovni šoli Simon 

Jenko. Moj kolega Bine Traven je postavil vprašanje, prišel je odgovor tudi s strani ravnateljice. Jaz bi samo 

povedala v imenu zainteresiranih občanov, da bomo pozorno spremljali izvajanje teh obljub, in da bomo tudi 

ustrezno reagirali, če se zadeve ne uredijo. Druga zadeva je pa Likozarjeva cesta, zadnjič sem poslušala oddajo 

na radiu, ko je župan obljubil ureditev te problematike, da temu tako rečem, pred približno enim mesecem je 

bila tam tragedija, prometna nesreča s smrtnim izidom in ne bom rekla, da malo vemo o povzročitelju in tako 

naprej, kar nekako se je to zatuškalo, bolj me zanima druga zadeva. Jaz praktično sedim tretji mandat in 

opozarjam na problematiko prometne varnosti na tej cesti praktično vseskozi, pa mi je bilo zagotovljeno, ne 

samo enkrat, da je ta cesta zelo varna, da je ena najbolj varnih cest v Kranju, tudi s strani policije, ampak občani, 

stanovalci ob tej cesti, vedno, da temu ni tako, da se je tam zgodilo že več nesreč zaradi previsokih in tako naprej 

pa še marsikaj bi se dalo na tej cesti urediti, zdaj župan je obljubil, da se bo to zgodilo pa me zanima konkretno. 

Hvala lepa.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, bo Marko čisto detajlno, da ne bom jaz kaj spustil. Marko.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Pozdravljeni, glede te ceste smo po tej tragični nesreči dobili kar nekaj pisem občanov, tudi mislim, da je bilo 

nekaj svetniških pobud, tudi mislim, da smo odgovarjali. Konkretno, kaj bomo naredili, ravno pred nekaj dnevi 

smo tudi dokončno odredili, da se mora v najkrajšem času, tukaj bi se morda lahko strinjal s kritiko, da morda 

predolgo traja, ampak merilec hitrosti bo v prihodnjih dneh postavljen, končno, to je ena zadeva, vi vozite, potem 

smo pa tudi že začeli s postopki, to smo tudi odgovarjali, da bomo končno naredili korak naprej v projektiranju, 

ker že nekaj časa je mišljena vzhodna vpadnica na koncu, se pravi v relativni bližini te tragične nesreče, tam je 

predviden tudi izgradnja rondoja, zemljišča so se že odkupovala v preteklosti in so v lasti Mestne občine Kranj in 

naša ocena je, da bo ta rondo, katerega bomo zdaj projektirali, do konca leta bomo oddali oziroma že v 

prihodnjih dneh, mesecih, oddali projektiranje, sredstva smo zagotovili že, tako da bomo vsaj projektno lahko 

zadevo rešili, da bomo lahko v prihodnjih letih lahko dali v proračun, da se ta rondo zgodi. Težava je tudi to, kar 

je bilo že izpostavljeno, ponekod so lastništva, ki se še niso rešila, določen del ceste še ni v lasti mestne občine 

Kranj, na žalost. Težava tudi na tem odseku, da je nesrečno zožen, takrat, ko se je delala zadnja večja 

rekonstrukcija ceste, je pač ni bilo možno doseči drugih dogovorov, kot tako širino, predvsem na zgornjem delu 

Likozarjeva na meji na križišču z Jezersko cesto in pa s tem moramo nekako živeti. Hkrati je pa tudi že projekt 

umeščanja kolesarske steze, ki bo tudi sploh še za rondojem, če ga bomo uspeli umestiti, zmanjšal samo hitrost, 

to recimo so konkretne zadeve, smo pa tudi preverili, z Mikom smo bili v povezavi, kakšne so dejansko 

prekoračitve hitrosti in tukaj lahko mogoče še predam besedo.  

 

MARTIN RASPET (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske) 

Lep pozdrav, na Likozarjevi ulici se že izvajajo meritve in so se izvajale vsa leta, malo nižje nasproti vrtca, zato ker 

na tistem delu, kjer se je zgodila prometna nesreča, so bile, so se izvajale meritve, ampak tam nekih prekoračitev 

ni bilo, ker je cesta rahlo ukrivljena in so zato posledično tudi nižje hitrosti, bomo pa v nadaljevanju se pravi tudi 

na tistem odseku še izvajali meritve hitrosti.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Pripravi se Jože Rozman, Ana, prosim, Pavlovski.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Hvala lepa za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj in pa dobrodošlica novemu direktorju mestne uprave, gospodu 

Bojanu Veselinoviču. Moje vprašanje se veže na predhodnega direktorja, gospoda Bora Rozmana. Zanima me 

namreč, kakšen status ima še na občini, v kolikor ga ima, če mi najprej samo to odgovorite, ali pomeni, da je še 

zaposlen?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

On je še zaposlen na zaupanje pri meni.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Do kdaj naj bi bil še zaposlen?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Do konca leta.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Se pravi, to pomeni, nekdo se odstavi, odstopi, kakorkoli, je potem tudi še v kadrovskem načrtu?  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ni bil ne odstavljen, ni odstopil. Ampak je bil to dogovor, da pelje projekte, ki jih imamo odprte.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Nov direktor jih ne bi zmogel peljati, kot nadomeščajo novo zaposleni?  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Toliko je projektov, toliko se dokončuje do konca prihodnjega leta, da je bila to moja odločitev, da se nekdo 

ukvarja samo s temi projekti, potem je treba še upravo, treba je biti na ZMOS, skratka, ogromno ostalih aktivnosti 

se še veže, za katere dejansko drugi težko veste.  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Poglejte, saj to me zanima, glede na to, da potrjujemo kadrovske načrte, da so v rezervi vedno še določena 

delovna mesta, oziroma številke pa me zanima, da tik pred zdajci, imamo še vsaj 7 mesecev, 8 mesecev do konca 

mandata, bomo imeli še nekoga zaposlenega dodatno pa me je zanimalo. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Samo to je bilo?  

 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica) 

Ja, zanimal me je status direktorja, nekdanjega.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Pripravi Jernej Pavlič. Jože Rozman, prosim.  

 

JOŽE ROZMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Mene pa zanima, kdaj oziroma, kako misli komunala zbirati odpadno olje od gospodinjstev, 

vemo, da je na Mlaki pa še nekje mislim, že en zbiralnik, na spletnem mestu pa Komunala obljublja kantice za 

gospodinjstva, hvala?  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Bomo posredovali, hvala za vprašanje, bomo posredovali Komunali Kranj, da se pisno opredeli do vašega 

vprašanja, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Drugače je pa zdaj novo zbirališče tudi na Planini, tukaj ko so bili potopni kontejnerji, je novo zbirališče za Planino, 

tako da na Komunali lahko dobiš poseben dvolitrski steklenico, saj boš dobil odgovor. Ok, Jernej, kot zadnji, če 

še kdo. Jernej, prosim.  

 

JERNEJ PAVLIČ (mestni svetnik) 

Hvala, jaz imam v bistvu nadaljevanje tega vprašanja tudi za Komunalo. Prvo vprašanje je, jaz sem šest, sedem 

let sem zdaj že v Kranju, v Britofu, tam ste pri Mercatorju odstranili en otok, Mercator v Britofu mali, razlog je 

bil, ker je bil okrog otoka neurejeno, zdaj sta najbližja otoka pri osnovni šoli in na Primskovem pri Pošti, večino 

časa polna kontejnerja, tako da moje vprašanje, zakaj se ne doda še kakšnega otoka, namesto da se širi in imamo 

probleme z odvažanjem? Kot drugo pa logika cenovne politike odvažanja smeti. Če sem prav izračunal, je 

kontejner za biološke odpadke, ki ga odvažate 11 evrov, za plastiko oziroma navadno pa 3 evre. Sosedi večinoma 

nimajo teh posebnih bioloških kontejnerjev, večinoma to mečejo v mešano. Po cenovni politiki, po logiki je to 

cenejše in me zanima ta distinkcija, zakaj niso cene primerljive ali enake, zakaj je zbiranje in ločevanje odpadkov, 
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bom rekel temu, zaračunano več kot tisti, ki tega ne delajo, to se mi zdi totalno nelogična stvar. Če malo to 

pojasnite, hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, jaz predlagam, da prepustimo Komunali, da vam odgovori na ta dva vprašanja, boste dobili ta 

odgovor. V redu. Mislim, da smo listo izčrpali, hvala vsem razpravljavcem. Zdaj pa gremo na točko 5, spremembe 

in dopolnitve poslovnika mestnega sveta Mestne občine Kranj. Tukaj bi prosil Matejo, Mateja.  

 

MATEJA KOPRIVNIKAR 

Hvala za besedo, lep pozdrav še enkrat. Predlagamo v sprejem spremembe in dopolnitve poslovnika mestnega 

sveta Mestne občine Kranj. Glede na to, da k osnutku akta ni bilo danih pripomb, je besedilo enako kot je bilo 

besedilo osnutka.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, hvala lepa. Še enkrat opozorim to, da je potrebno za sprejem dvotretjinska večina navzočih članov, pa bom 

kar dal na glasovanje. Najprej vaša prisotnost, prosim. 22, prosim, če lahko glasujete. 21 za, soglasno sprejeto. 

Najlepša hvala. Gremo potem na točko 6, odlok o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v območju MO 

Kranj. Tukaj gre za uradno prečiščeno besedilo, Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala še enkrat za besedo, torej, kar se tiče odloka, gre zgolj za uradno prečiščeno besedilo, za objavo odloka 

glede na to, da je bil sprejet oziroma so bile sprejete številne spremembe, je samo besedilo že precej nečitljivo, 

s tega naslova, da se uradno prečiščeno besedilo sprejme, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, v redu, jaz bi dal sam, sklep bi moral prebrati, glede na to, da je manjša napak: Sprejme se odlok o 

spremembah odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj, ni osnutek, ampak 

uradno prečiščeno besedilo. Razprave ni. Ni bilo pripomb tudi s strani komisije, gremo na glasovanje, vašo 

prisotnost, prosim. 21 prisotnih, prosim, če lahko glasujete. 22, soglasno sprejeto, super, hvala lepa. Gremo na 

točko 7, Jurjeva Kašča, Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala še enkrat. Res je, pri odloku o razglasitvi Jurjeve kašče v Prašah, gre za lokalni spomenik oziroma kulturni 

spomenik, za katerega želimo kulturno varstveno zaščito, podlaga za sprejem tega odloka je v 13. členu zakona 

o varstvu kulturne dediščine, gre pa za objekte, ki ste tudi prejeli strokovne podlage, da je iz slik razvidno, za 

kater objekt gre. Skratka, strokovne podlage je pripravil Zavod za varstvo kulturne dediščine, čeprav gre za objekt 

v zasebni lasti, bo lastnik dolžan upoštevati te kulturno varstvene smernice, mu pa bo pa lahko ta odlok oziroma 

sama razglasitev pomagala, da bi kandidiral eventuelno za kakšna sredstva ministrstva za kulturo za obnovo 

objektov, ki so pod kulturno varstvenim režimom. Sami cilji so pač razvidni iz gradiva, namreč gre za enega 

zadnjih objektov oziroma edino kaščo te vrste v širši okolici Kranja, zato je tudi naš lokalni interes, da objekt se 

zaščiti oziroma ohrani v svoji prvotnem izgledu, kar se tiče finančnih posledic, pa jih ta odlok za mestno občino 

Kranj ne prinaša. Namreč gre za kot sem omenila, za objekt v privatni lasti in iz tega naslova obveznosti izvirajo 

do lastnika samega. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Odpiram razpravo. Gordana, mislim, da je to čisto nasprotje unega vašega prejšnjega predloga. Ta 

gospod je res super. V redu. To je tisti, ki je dovolil prestaviti kapelico, da smo jo prestavili iz enega mesta na 

drugo, se res trudi, če se bo dalo, mu bomo pomagali. V redu, gremo na glasovanje. Najprej vašo prisotnost, 

prosim. Glasujemo naprej o osnutku, 23, hvala. Prosim, če glasujete. Prvi prvem sklepu gre za sprejetje osnutka. 
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22, torej soglasno sprejeto. Gremo naprej na dodatno glasovanje, in sicer se, da se odlok o razglasitvi Jurjeve 

Kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena sprejme po skrajšanem postopku, sprejme se odlok o 

razglasitvi Jurjeve Kašče v Prašah za kulturni spomenik lokalnega pomena. Vašo prisotnost, prosim. 23 prisotnih, 

prosim, če lahko glasujete. 22 za, hvala lepa. Gremo naprej, točka 8, strategija razvoja športa v Mestni občini 

Kranj, do leta 2030, Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala, še zadnjič. Res je, pred vami je strategija razvoja športa, kot omenjeno že na prejšnji seji, ko ste sprejemali 

oziroma potrdili strategijo razvoja socialno varstvenih dejavnosti, imamo v načrtu na področjih, ki jih pokriva 

urad za družbene dejavnosti sprejet malo bolj dolgoročne dokumente, ki bi bili podlaga za pripravo vsakoletnih 

oziroma dveletnih proračunov, tako da pred vami je strategija športa, ki temelji na strateških dokumentov, zakon 

o športu, resolucija o nacionalnem programu športa in pa izvedbenem načrtu, sama zakonodaja sicer sprejema  

strategije ne predvideva oziroma ne zapoveduje, se nam pa zdi koristen ta dokument za potem pripravo 

poletnega programa športa in pa proračunov za prihodnja leta, vsekakor je osnova na športu najprej ustrezna 

infrastruktura, ki omogoča razvoj športnih panog, postavili smo si kar visoke cilje, torej da bi za številne športne 

panoge zagotavljali ustrezne prostorske pogoje, šport se v Kranju že zelo dobro razvija, tako da imamo veliko 

klubov, veliko športnikov, premalo pa vsekakor športnih dvoran, tako da smo si postavili, da rečem visoke cilje, 

ampak boljše, da imamo visoke pa jih malo manj dosežemo kot prenizke pa se zadovoljimo z manjšim, kar se tiče 

infrastrukture v športu, bi vseeno omenila, da bi za razvoj športa bilo koristno tudi same namestitve v športnem 

parku Kranj, kar bi omogočali potem tudi priprave športnikov iz drugih regij. Kar se tiče kadra oziroma športnikov, 

si želimo pojačati število trenerjev, ki jih sofinanciramo, trenutno jih 14, vsekakor bi si pa želeli, da imamo na 

večih športnih panogah oziroma klubih, da pomagamo s sofinanciranjem trenerjev, ker to seveda potem tudi 

omogoča čim bolj kakovosten šport oziroma doseganje rezultatov. Kar se tiče športnikov, si želimo, da se vpis 

povečuje, postavili smo si za cilj 10 do 15 procentno povečanje oziroma na drugi strani zmanjšanje osipa 

športnikov, ki se zgodi na prelomu med osnovno in srednjo šolo oziroma ko šport postane preveč tekmovalen, 

otroci si pa želijo nekateri zgolj za rekreacijo, tako da si želimo na tem področju izboljšati stanje. Kar se tiče 

povezovanja, si želimo, da bi se klubi med sabo, različne panoge med sabo, različni klubi tudi iz sosednjih občin 

med sabo povezovali, to, da bi se s sosednjimi občinami in pa z šolami v večji meri povezovali, ker tukaj 

prepletanja je precej, samo nekako tukaj lahko občina odigra krovno vlogo, tega koordinatorja, da bo do tega 

povezovanja prišlo in si tudi to želimo v tem strateškem obdobju doseči. Kar se tiče programov, bi nadaljevali 

oziroma še razširili obstoječe, že zdaj izvajamo, da vsak otrok do 12. leta pozna vsaj tiste temeljne športne 

panoge, to smo razširili na 25, skratka, da bi čim večji meri že otroke navdušili za šport in jih predvsem jim 

omogočili, da številne športne panoge spoznajo, želimo si, da bi Kranj predstavljal regijsko središče oziroma 

regijski center za nekatere športne panoge, predvsem za tisto, kar si glede na že zagotovljeno športno 

infrastrukturo lahko privoščimo. Želimo, da bi počitniške programe v športnih panogah izvajali in pa da bi kot 

sem že prej omenila, z nastanitvenimi kapacitetami omogočali priprave tako domačih kot tudi tujih 

reprezentanc. Nadalje si želimo izvajati programe, ki bodo pomenili krepitev zdravja oziroma zdravega 

življenjskega sloga za vse generacije, to se pravi, ponekod so športne panoge predvsem, kar se tiče klubov in 

društev zelo aktivno usmerjene v mladino, mi si pa želimo, da rečem, človeka od čim bolj ranih let in čim bolj 

poznih let ohranjati športno aktivne, s čimer bi pripomogli k boljši poti zdravstveni situaciji. Kar se tiče prireditev, 

si želimo, da bi izvajali predvsem bolj množične lokalne in tudi regijske prireditve, nekatere že izvajamo, 

predvsem na področju teka, pohoda, kolesarjenja in tako naprej, da bi se odvijala tudi državna prvenstva, recimo 

zdaj imamo prenovljeno atletsko stezo, torej bi bili lahko primerni za izvajanje večjih prireditev in pa da bi morda 

v prihodnje tudi kakšne mednarodne prireditve na naš lokalni nivo pripeljali. Torej, predlagano je, da strategijo 

razvoja športa sprejmemo, kot rečeno, bo to podlaga a sprejem letnega programa športa že za naslednje leto in 

pa za pripravo proračunov, ki bodo sledili do leta 2030. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja, odpiram razpravo. Prvi Tomaž.  
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TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 

hvala za besedo. Mene pa zanima, nisem dobro notri v gradivu našel, kako pa kaj mislimo z razvojem tega športa 

v krajevnih skupnostih po obrobnih vaseh, je tudi kaj v planu, najboljše je to razvijati tudi na mikrolokacijah, da 

imajo otroci možnost iti peš ali pa s kolesom tudi do nekega športnega centra, kjer lahko vsaj določene športe 

trenirajo, da pač ni treba računati na starše, ki bi jih mogli vsak dan voziti v center mesta, so pa pač z nekje dlje 

pa sami še nimajo izpita, da bi lahko šli, me zanima, če lahko kaj pokomentirate, če je tudi tukaj notri kaj na tem 

področju mislimo narediti.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Tomaž. Tanja?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, smo razmišljali in to je sigurno spodbudno, da po številnih krajevnih skupnostih že imamo športne parke, 

nekatere malo bolj, nekatere malo slabše vzdrževane, imamo veliko društev pa klubov, ki so v posameznih 

krajevnih skupnostih in preko katerih se zagotovo da promovirati športno dejavnost v večji meri, kot sem 

omenila, ne samo pri otrocih, ampak tudi pri starejši populaciji, tako da predvsem z ohranjanjem oziroma obnovo 

infrastrukture, ki že obstaja, gradnjo nove in pa povezavo z obstoječimi klubi pa društvi, ki delujejo, da bi 

dejavnost razširili.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, naslednji je Boris. Boris?  

 

BORIS VEHOVEC (mestni svetnik) 

Hvala lepa. Jaz bi prosil samo, če se lahko v strategijo športa vključi tudi kegljišče, trenutno kegljišče v Kranju je 

že staro več kot 25 let, zelo zastarelo, ga bo treba počasi obnoviti. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Tanja?  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, se bomo potrudili, tudi kar se tiče te infrastrukture, jo vključiti, namerno nismo pisali v statistiko, da rečem 

vse obstoječe športne infrastrukture, ker jo je veliko pa jo je rečem, v različno solidnem stanju, vsekakor je pa 

pogojeno s proračunskimi sredstvi, koliko jih bomo zagotovili in v kakšni meri bomo potem to strategijo tudi 

lahko udejanjili. Se bomo pa prizadevali, glede na to, da je nova finančna perspektiva, tudi kar se tiče črpanja EU 

sredstev, v kolikor bodo razpisi za ta namen, da bi počrpali za kakšnega od večjih infrastrukturnih projektov tudi 

eventuelno evropska sredstva.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ampak, če sem prav zastopil Boris, bi samo želel, da se uvrsti, da se vidi,, bomo popravili, dopolnili, v redu, hvala. 

Bojan.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala, vprašanje imam, par sej nazaj je bilo govora o skakalnici, da jo želi smučarska zveza prenesti nazaj na 

Mestno občino Kranj, pa me zanima, kaj se dogaja na tem področju, je to še aktualno ali ne. Bi pa se navezal na 

kolega Borisa, kegljišče, kegljišče je res že dotrajano, je pa kegljišče tudi v zelo neugledni stavbi, ki kliče, kliče, 

kliče po obnovi ali pa da se občina s te lokacije umakne ven na drugo bolj primerno lokacijo z novim igriščem in 

tudi prosim, da se da notri v strategijo. Tamle dol v Intexu, če eden pride iz enega drugega kraja, mislim, da to ni 
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nobenem v ponos, da se tam notri v tisti stavbi, ki ni več primerna za bivanje, ampak samo da še primerna za 

rušenje, ker je bil notri, ta stavba je že nevarna, ne pa za bivanje.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Bojan, Tanja. Za smučarsko naprej, ostalo smo pa zabeležili.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Hvala za vprašanje. Kar se tiče skakalnice, smo v intenzivnih pogovorih s Smučarsko zvezo, namreč želimo, da bi 

ta skakalnica dobila en ustrezen epilog, čeprav je sklenjena še vedno veljavna pogodba, predvsem epilog v smislu 

ustreznega vzdrževanja objekta v preteklih letih so ta malo zastala in s tega naslova želimo spodbuditi, da se tiste 

aktivnosti notri prinesejo in s tem zagotovi varna uporaba skakalnice, trenutno je predlog v osnutku pogodbe s 

smučarsko zvezo, da se prenese upravljanje te skakalnice in v prihodnjih dveh letih tudi lastništvo na mestno 

občino Kranj, pri čemer bi Smučarska zveza zagotavljala na letni ravni 50 tisoč evrov za vzdrževanje skakalnice in 

pa pač temu primerno bi uporabniki z gimnazije Franceta Prešerna, ki gravitirajo na to skakalnico, imeli 

omogočene skoke, plan investicijski, je narejen, za mislim, da za pet ali desetletno obdobje, da bi s sredstvi 

mestne občine Kranj in smučarske zveze ta investicijski plan lahko dosegli.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Če lahko, mislim, da sem to že razpravljal, pa bom še enkrat, to bo za Kranj zelo zelo slaba poteza. Mi bomo dobili 

nazaj v upravljanje dotrajano skakalnico, plastika je več kot potrebna prenove, vzpenjača je dotrajana, skratka, 

kar je tam uporabnega, so še betoni pa sodniški stolp, ostalo je pa praktično dotrajano in 50 tisoč evrov za to, da 

nam bodo naprtili, oni se bodo bremena znebili, mi bomo veliko breme dobili. Jaz vas opozarjam, da smo se 

komaj pred leti izborili, da smo se tega bremena z občine rešili, zdaj ga bomo dobili nazaj.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Rešili se ga nismo, bom jaz zdaj to, ker sem tudi na teh pogajanjih, mi smo pač 75 procentni lastnik, v knjigah je 

to malo drugače, in  po izračunih direktorja Zavoda za športa, je prispevek 50 tisoč na leto, smučarske zveze z 

dodatki s strani tega, kar on zasluži, ko oddaja to skakalnico drugim, predvsem tujim klubom pa tujim državnim 

zvezam, zadosten, da mi to skakalnico vzdržujemo. Bistveno je, da v preteklosti se ne mi ne Smučarska zveza 

nismo mogli zediniti, in zato dejansko ni bilo sploh nobenih investicij v to zgodbo, s tem je pa lahko gospoda 

Fartka posebej ali pa ga enkrat sem pokličemo, da nam bo to razložil, s tem pa mi dobimo 100procentno 

lastništvo, kdaj ga bomo dobili, je stvar organov v smučarski zvezi pa njihovega statuta in potem dobimo tudi vso 

pravico do vzdrževanja, on si je vso zadevo ogledal, naredil načrt za naslednje mislim, da štiri leta, kaj bo vse 

zamenjal in dejansko on vidi računico. To je to. Drugače pa, kar pa je, ne vem, nekaj sem še gledal, to, kar je 

Tanja omenila, tukaj bo možnost za naš skakalni klub tudi Kranj, da dobi dodatne kapacitete, tudi tam notri ena 

manjša telovadnica, krajevna skupnost bo dobila še nekaj dodatnih prostorov, plusi bodo, ampak jaz verjamem 

Fartku in verjetno vsi vi, ki ga poznate, da je luč na koncu tunela, če mi pridobimo 100odstotno lastništvo, je pa 

tudi mene prepričal, ker sem bil isto skeptičen kot ti. Evo. Irena Dolenc.  

 

IRENA DOLENC (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Ta osemletna strategija športa je zelo dobro pripravljena, zelo široko in zelo ambiciozno. To 

pomeni, še posebej bi pohvalila te swot analize, ki so del strategije in jaz upam, da ne bo ostalo samo pri zapisu 

teh ugotovitev, kaj so naše prednosti, kaj so priložnosti, slabosti in nevarnosti. Posebej bi, če se namreč želimo 

promovirati kot Kranj mesto športa, bi posebej opozorila na to, da je treba delati na tem, da se odpravi čim več 

slabosti. Posebej sem se koncentrirala na strani 6, kjer so za kakovostni in vrhunski šport za otroke in odrasle 

navedene slabosti in jaz mislim, da je treba delati nas tem, da ne bo preveliko število oziroma razpršenost istih 

športnih društev iste športne panoge, da ne bo slabega vodenja v športnih društvih, ne vem, koliko lahko 

občinska uprava sploh pripomore k boljšemu vodenju, ampak vemo, da so to večinoma voditelji teh športnih 

društev tisti, ki so pravzaprav DIFovci, se ukvarjajo s športom, so zelo predani športu, niso pa ekonomisti in 
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organizatorji. Potem tudi bom to rekla, da so vse te stvari, kar se tiče tukaj, nam v izziv, da skušamo čim več teh 

slabosti v naslednji strategiji imeti prečrtanih. To pomeni skoncentrirajmo se na to swot analizo. Druga stvar, ki 

jo bom pa izpostavila, ki se mi zdi pa zelo problematična. Mi vemo, da naš proračun je zelo omejen in če zdaj 

seštevamo malo te številke večjih investicij do leta 2026 in potem naslednjih do leta 2030, so te številke tako 

velike, da očitno ne bomo nobenih drugih stvari počeli, ampak bomo samo športno infrastrukturo gradili. To 

pomeni, mi smo zdaj te stvari identificirali, kaj naj bi bilo uresničeno, ni pa nikjer zapisano, katere so prioritete, 

čemu bomo dali prednost, to pomeni v tej strategiji pogrešam samo to, da bi nekako določali, v kaj bo Kranj več 

vlagal, to pomeni, ali bodo kateri koli kriteriji izpolnjeni, to pomeni, ali naj bi to množičnost, ali naj bo to šport, 

kjer so vse generacije na tej infrastrukturi, ali aj bo to šport, ki ga lahko trenirata oba spola, ali naj bo to šport, ki 

je za rekreativce in obenem tudi z tekmovalne športnike, ali je kriterij uspehi športnikov že v tem športu, to 

pomeni, to so samo nekatera merila, ki bi jih bilo vredno upoštevati pri odločanju, čemu dati prednost. Pogrešam 

edino stvar, da bi bila neka merila, kako bomo tole po vrsti uresničevali. Vsega ne bomo mogli, številke, če 

seštejemo, vemo, da ker smo realisti, da se to ne da.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Tukaj se čisto strinjam, bi si želela, da bi lahko rekla drugače, pa žal ne gre, se strinjam, sredstva so omejena, je 

bil pa namerno v bistvu nabor širši v strategiji, zato ker se pogosto pojavlja, ko pride do razpisa, iz te nove 

finančne perspektive, da mora biti posamezna investicija zajeta v strategiji, zdaj v trajnostni urbani strategiji 

nimamo povsod poimensko naštetih teh športne infrastrukture, ki si jo želimo obnoviti oziroma na novo izgraditi, 

zato smo prostor dali v tej strategiji športa, da smo namerno širše zastavili, da imamo tudi za potrebe prijave na 

razpise vsebovan kot nek strateški cilj to. Se pa strinjam oziroma merila kot taka bomo pa v letnem programu 

športa vsakoletno lahko določali, da tudi potem pri zagotavljanju sredstev v proračunu, da bomo preko teh 

kriterijev oziroma meril, čeprav jih je zelo težko napisat oziroma enemu dati prednost pred drugim, ker so vse, 

ki si jih naštela, pomembni, da bomo poskušali zagotavljati še vedno neko najbolj širše usklajeno ali pa podprto 

investicijo.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala. Andreja.  

 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 

Hvala lepa za besedo še enkrat. Na komisiji za kulturo in šport smo imeli kar poglobljeno razpravo o vseh teh 

zadevah, ki ste jih zdaj kolegi in kolegice načeli, hvala lepa tudi gospe Tanji za tole powerpoint predstavitev. Jazu 

bi opozorila, kot sem na komisiji že rekla, najprej to, da se mi zdi ta strategija potrebna, je potrebna, vsekakor 

ampak plavamo v enem zelo nepredvidljivem okolju, zdaj če je podlaga zakon za šport, vemo, da pač se šport po 

načrtih predstavlja na gospodarsko ministrstvo? Kaj zdaj to pomeni, kaj to pomeni konkretno za šport, ki ga 

moramo gojiti iz pleničk? Ne vem, kaj se nam obeta, to je ena stvar. Druga stvar, na katero sem pa opozorila 

oziroma je opozoril Marko Trebec, je pa izrazito nazadovanje gibalnih spretnosti mladih, on je poudaril, da je to 

strahotno, 30 procentov so slabše gibalne spretnosti mladih, in brez teh mladih tudi profesionalnega športa v 

Sloveniji ne bo, ne bo, odpišite ga, tako da poglejte, to so vprašanja, ki se bodo v prihodnjih letih izrazito izostrila. 

Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Če jaz lahko odgovorim kar se tiče tole, da je bilo šport premaknjen na ministrstvo za gospodarstvo, bom zelo 

preprosto povedal. V osnovni šoli imamo učenje telovadbe, pa imamo likovno vzgojo pa imamo glasbo pa imamo 

slovenščino oziroma književnost in podobne zadeve, se pravi, vse kulturne dejavnosti, otroku v gene vnesemo 

to, kar osnovna šola je in v nadaljevanju so pa potem imamo kulturno ministrstvo, ki skrbi za tiste, ki se s kulturo 

želijo ukvarjati in imamo posebej šport za tiste, ki se ali vrhunsko ali amatersko ali polamatersko…, 

polprofesionalno ukvarjajo s športom. Se mi zdi, da ta delitev je dobra s tega vidika, da eno je športna vzgoja v 

šolah, drugo je pa seveda razvoj tega, kar sem povedal. Kaj bo to prineslo? Dobro vprašanje, jaz mislim, da je to 
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zelo dobro, da končno razmejimo, kaj je vzgoja in kaj je vzgoja v športu in kaj je potem nadaljevanje, ko je ta 

vzgoja dosežena, seveda se pa ta dva elementa prepletata že v rani mladosti, toliko sem jaz hotel povedati. Zdaj 

pa, cilj seveda je tak kot je, treba je imeti zadeve odprte, vemo, da imamo kar nekaj zemljišč, ki so edino primerna 

za športne objekte, tukaj obstaja javno zasebno partnerstvo, ki je velik motiv za vse, tudi za zasebnega partnerja 

in dejansko bo treba biti malo iznajdljiv, seveda preko mestnega sveta in jaz verjamem, da bomo kar nekaj takih 

zadev lahko realizirali, ki so po planu.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Bom še odgovorila v tistem delu, ki se tiče gibalne sposobnosti otrok, k sreči lahko rečemo, da je v  kranjski občini 

glede na dobljene podatke športno vzgojnih kartonov boljša situacija kot slovensko povprečje, nismo tako zelo 

v covid situaciji padli na tem področju kot nekateri, ki imajo bistveno slabše rezultate na športno vzgojnih 

kartonih, kar pa seveda ne moremo zadovoljiti, da bi kar pustili status tak kot je, zato si mi že prizadevamo 

oziroma preko proračuna že zagotavljam dodatnega športnega pedagoga v prvi triadi, za to, da bi spodbujali te 

športne aktivnosti otrok, želeli bi si to tudi v kasnejših razredih osnovne šole doseči, namreč v zadnji triadi imajo 

telovadbo samo še oziroma športno vzgojo, kakorkoli se mu že reče, samo še dvakrat na teden, kar je za tiste, ki 

nimajo popoldanskih aktivnosti športnih bistveno premalo, kar je pa, ko sem bila 14 dni nazaj na posvetu na 

nacionalnem inštitut za javno zdravje, za opaziti je pa to, da nas ne zanesejo podatki športno vzgojnih kartonov, 

ker gibalne sposobnosti so v redu, če pa pogledamo po kožni gubi, ki kaže na koncentracijo maščevja, je pa 

situacija katastrofalna, na tem področju se pa vidi, da vendarle sama recimo teža otrok ali pa gibalna sposobnost 

ni toliko slabša, ampak zdravstvena situacija pa ni rožnata. Tudi iz tega naslova si želimo na športnem področju 

vsebinsko in investicijsko narediti korak naprej, ker niso praktično cela strategija ni vendarle povezana s 

finančnimi sredstvi, investicijskih del, vsebinsko se pa da veliko narediti tudi z obstoječim kadrom na Zavodu za 

šport, v klubih, šolah in tako naprej.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Tanja. Igor?  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Ok, se opravičujem. Ja, ta strategija, kot jo jaz vidim oziroma ta dokument, če mu lahko rečemo strategija, je bolj 

seznam želja, predvsem kar me moti, so ohlapni termini, mi imamo dva termina, do 2026, pa do 2030 in kot je 

bilo že prej povedano, kolegica Irena, da so visoki zneski neizvedljivi v teh mandatih pa če samo to delamo, tako 

da ne vem, ali ima smisel, ta strategija, če imamo mi tako v klobuku en kup enih stvar, bomo pa eno ven potegnili, 

odvisno aj bo takrat, katera večina bo v mestnem svetu, kakšne prioritete bo imel župan, kako bodo razpoloženi 

na zavodu za šport, za kater objekt se bo prijavil javno zasebno partnerstvo, to se mi ne zdi, da gre v pravo smer 

strategija, razen če je pa to, jaz malo sumim in je potrdila Tanja, da če je v strategiji, je pa pogoj za kandidiranje 

na sredstva za izvedbo v programu športa in tako naprej. Tukaj tisti, ki bo odločal in ki bo te stvari, predvsem 

govorim objekte, peljal iz tega iz tega strateškega dokumenta v operativne, si bo prosto izbral katerega, bo rekel, 

saj mestni svet je to potrdil, vi ste dali to v strategijo. Vseeno bi mogla malo bolj jasno strategija povedati, kaj so 

smeri, kaj so prioritete in pri trenerjih in pri katerih področjih in koliko število, do katerega leta, v katerem letu 

in pri katerih projektih in bojim se, …, da bomo zelo močno mogli poseči po javno zasebnem partnerstvu, kar je 

župan potrdil, da bomo morali biti iznajdljivi, ampak ali smo mi za to? Ker ko vas gledam tukaj notri, se spomnim, 

kako ste strigli z ušesi, nekateri bili zelo proti javno zasebnem partnerstvu in pri malih telovadnicah in pri 

Stražišču, nekateri ste celo ustavili projekt Stane Žagar, da to ni prav. Zdaj gremo v to. Jaz ne trdim, da je to 

narobe, samo trdim, da ne moremo v strategiji to preveč odprto pustiti. Kaj hočem povedati? Ja, da gremo v to 

smer, kar smo že z marsikaterim objektom naredili, nas boli glava. Nič ni narobe, ne me razumeti, da sem proti 

kakšnem športu, ampak poglejte, kako smo to skakalnico dobili. Takrat je bila ena skupina vplivnih ljudi, ki so se 

odločili, da bo v Kranju skakalnica. Jaz ne vem, če je to bilo pametno, sem opozarjal, da na 300 metrov nadmorske 

višine imamo skakalnico, moramo skoz umetni sneg imeti, je vseeno kje je, imamo še danes probleme z njo, 

noben je noče imeti, ker je strošek. Jaz ne vem, če je prav , da smo v nekem obdobju v Kranju naredili vaterpolo 
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bazen, pa super za vaterpoliste, hvala bogu, zdaj se vsi hvalimo z njimi, da so državni prvaki in da imajo pogoje, 

ampak nimamo tistega, kar bi pred tem mogli biti, letno kopališče, kopališče za prebivalce. Če mislite, da je 

kopališče bazen globok dva metra, ni, ko berem strategijo, ki sprašujem po zavodu za šport, ko poslušam športne 

delavce, bo tam šlo še nekaj v javno zasebno partnerstvo pa bo občina poskrbela za stroške pa bo zavod za šport 

za pripravo bazena, nekdo bo pa tam welnesse delal pa neko privat, kakšen privat, bo to, mogoče bo pa tam 

party na Zrčah, ali to rabimo v Kranju? Tako da preveč mi je vse skupaj to odprto in vsaj pri projektih, pri objektih, 

bi morali biti po mojem bolj natančno. Da ne bom predolg, jaz bi rad odgovor na dveh vprašanji pa bom precenil, 

ali se rabim še enkrat javiti? Prvo vprašanje, kdo je sodeloval pri priprave strategije v smislu postopka, ali je bil 

Zavod za šport vključen, ali so bili klubi vključeni, kdo je bil, je bila kakšna razprava, javna razgrnitev, to? In drugi 

del, kaj so prioritete, ko beremo dokument, prioriteta ustanoviti nek zavod za razvoj športa, na prvo žogo se mi 

zdi to povsem butasto, mi imamo zavod za šport, kaj rabimo še zavod za razvoj športa, če mi se da to pojasniti. 

Se pravi, odgovor na ti dve vprašanji. Prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Ja, bom poskušala naprej na prvega odgovoriti, torej pri strategiji so sodelovali klubi, društva, javnost, zavod za 

šport, seveda, intenzivno pa kot zunanji tudi gospod Ambrožič, ki ima na tem področju precej izkušenj in nam je, 

da rečem tudi malo sugeriral pri pripravi strategije, namreč želeli smo pripraviti eno tako, ki je tudi na državnem 

nivoju s strani drugih mestnih občin, večina sicer strategije nima, celostno, da rečem, da obravnava celostno 

področje športa, zato smo širše vključevali zraven pri pripravi. Kar se tiče prioritet, kar sem že prej odgovorila, 

smo namerno zajeli že kot je uvodoma predstavljeno več področij, tako investicijskega kot trenerskega kot 

programov športa, kot prireditev, skratka, da smo zasnovali širše, da smo na vse smeri, ki jih je treba zasledovati, 

opozorili, ne moremo pa oziroma nismo pa želeli, prvotno je bila strategija dolga 70 strani, smo te zadeve zelo 

podrobno pisali notri, ampak se potem mogoče malo rdeča nit zgubi, kar že vse imamo in kaj si vse zamišljamo 

naprej oziroma preveč podrobno smo spisali in je potem zelo težko odmike od tega delati, zato smo nekako 

prepustili, koliko nam bo uspelo doseči tudi glede na kadrovsko zmogljivost, namreč trenutno na Uradu za 

družbene dejavnosti to pokriva ena oseba, Marko Trebec, s pomočjo Zavoda za šport, ki ima tudi številne druge 

pristojnosti, tako da je veliko odvisno od kadrovskih resursov, koliko tega nam bo uspelo udejanjiti, kar se tiče 

infrastrukture, je pa odvisno od tega, koliko bo na voljo tudi drugih virov financiranja, ne samo občinskih, 

oziroma ali so posamezne investicije izvedljive z javno zasebnim partnerstvom na način, da ne bodo priključene 

na napajanje zgolj na občinski proračun, kar se tiče ur uporabe, ampak da omogočajo tudi trženje objektov, 

oziroma da zasebnik vidik interes po gradnji takega objekta, ker je tudi tržno zanimiv, ne samo za naše šole.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, Barbara.  

 

BARBARA GUNČAR (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Zdaj ko to poslušam, sem še bolj prepričana, da je to strategijo res treba narediti, ampak to 

zaradi tega, ker toliko kot je tukaj različna razprava, kot je tukajle veliko nejasnosti, in z vsakemu odgovorom, ki 

ga vi dajete, se mi zdi, da so stvari še bolj potrebne, da se zožijo, konkretno se morajo narediti cilji konkretno 

merljivi in to, da se bo vsako leto to zmerilo, lani sem jaz v takem času, ko smo se pogovarjali o tem zavodu za 

šport in planu, vprašala, koliko sodelujejo okoliške občine. Tudi tokrat nisem dobila nobenega odgovora oziroma 

ne vidim, da bi kje sodelovale tudi okoliške občine pa vsi vemo, da na bazen, da na vse te naše športne parke 

lahko prihajajo tudi iz okoliških občin. Na ta račun so pa zanemarjeni športni parki po krajevnih skupnostih. Ne 

bom ponavljala našega na Kokrici, skoraj vsak, tudi tisti, ki so recimo malo boljši, recimo Stražišče pa mogoče 

celo Britof, pa mislim da tudi Britof potrebuje dodatno potrebuje, potrebuje, da se ga umesti zraven. Jaz ne 

vidim, da bi tukaj sodelovale krajevne skupnosti, pa imajo vsi športna društva ali pa skoraj vsi, da ne bom rekla 

čisto vsi. In vsi potrebe potem pa zelo pomembno je, da oni v svojih lastnih vrstah se ukvarjajo s športom, da 

imajo lige, da imajo kolesarske tekme, da imajo kaj jaz vem, kaj še vse, ni je po mojem potrebno to mnogo bolj 

opredeliti v tej strategiji. Ko je bilo omenjeno, da je treba slabosti, swot analiza, swot analiza je že fajn, če je, 
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vendar je treba vedno graditi pri vsaki swot analizi na prednostih in priložnostih, nikoli ne bomo, recimo, če 

bomo mi rekli, da nismo dobri narod kaj jaz vem česarkoli, enega posebnega športa se zdajle ne morem spomniti, 

da ga bomo gradili, mi ga nimamo, ker je v tem trenutku v svetovnem merilu zanimiv in popularen. Nima smisla, 

tukaj je treba pogledati, kaj je tisto ključno in tiste usmeritve graditi. Bi pa še enkrat vprašala, kaj bo z ledeno 

dvorano, ker kot vemo, je tudi zelo potratna energetsko, ali se bo to enkrat povezalo s tem delom, ko govorimo 

bazen pa ledena dvorana, da se med seboj energetsko drug drugemu dopolnjujeta, ali je na tem kaj novega in 

kako mislimo, Kranj vidimo v prihodnosti kot kolesarsko mesto, ker po eni strani bi bili kolesarji, po eni strani 

vaterpolisti, po eni strani nogometaši, vsega ne gre. Saj to ste kolegi že vsi povedali. Mene je tudi zanimalo, kdo 

je pri strategiji sodeloval? Ker se tudi men zdi, da je to seznam želja, ker pri strategiji je pa treba vse vrednotiti 

in tudi potem predvideti, kakšni bodo učinki vsako leto. Mislim pa, da kot zakon o lokalni samoupravi zahteva, 

mi moramo poskrbeti za zdravje naših prebivalcev. Za osnovno zdravje, na osnovno zdravje se pa dela po mojem 

mnenju bolj na infrastrukturi, ki jih imajo krajevne skupnosti, to se pravi, na najbolj osnovnem nivoju, na 

rekreativnem, pa ne trdim, da ta visoki ali pa bi rekla, ja, visoki šport ni potreben, potreben je. Me zanima, kako 

je to vključeno v turistično strategijo. Turizem in šport gresta povsod z roko v roki, in tukajle je tega čisto premalo. 

Kot jaz sama vem iz prakse, turizem, Zavod za turizem in zavod za šport premalo sodelujeta, ne vem, če kaj, 

ampak ko sem bila jaz tam, je bilo zelo težko doseči kakšno sodelovanje, zaradi tega, ker so bili, ne bom 

konkretizirala problemov. Skratka, zdaj sem navrgla nekaj takih zadev, ki mislim, da jih je treba dodat. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Barbara, naslednji je Neven.  

 

DR. NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 

Še enkrat hvala za besedo. Jaz bi kljub vsemu poudaril tudi nekatere dobre plati te strategije in predvsem to, da 

je ta strategija nujno potrebna. Zdaj, izpostavila se je dilema, in jo tudi razumem, kdo je pri tej strategiji sodeloval, 

moram poudariti, da verjetno celotna ekipa, predvsem gospod Marko Trebec je res … kar dolgo časa vse športne 

delavce v mestni občini Kranj, da na nek način se pravi predstavijo, svoje discipline, rezultate delovanja in tako 

naprej, jaz konec koncev tudi kot športni delavec oziroma trener borilnih veščin, ko sem v Kranj pripeljal, sem 

pionir dveh borilnih veščin tukaj, naredili smo kar nekaj rezultatov svetovnega ranga, jaz sem pač predstavil v tej 

strategiji se pravi ta del se pravi disciplin, v katerih sem aktiven oziroma smo aktivni, tako da ta strategija seveda 

je ohlapna, ampak strategija mora biti ohlapna, ker to je krovni dokument, pod katerega pa potem spadajo drugi 

dokumenti, kot je na primer letni plan športa in ta letni plan športa potem definira sredstva, seveda ekonomska 

logika je vedno tista, ki na koncu koncev definira, kaj in kako, kaj je možno in kaj ni možno. Ampak kljub vsemu 

konec koncev zdaj po dolgem času je Kranj dobil nek krovni dokument, kjer je zavedeno, s čim se sploh ukvarjajo 

športniki v Kranju, katere discipline obstajajo, katere discipline so uspešne, kaj so vizije, predstavnikov teh 

disciplin in konec koncev evo, jaz mislim, da je to nek pozitiven korak, upam pa, da ne bo ostalo to seveda mrtva 

črka na papirju, ampak da bomo konec koncev tudi imeli realna sredstva za izpolnitev karkoli od tega, dobro, 

zdaj če se navežem samo še na to zadevo o zmanjšanji gibalni sposobnosti otrok pa predvsem celotne populacije, 

konec koncev je to tudi rezultat, se pravi zapiranja zadnji dve leti. Vsi, ki smo aktivni v športu, vemo, dejansko, 

kaj to v praksi pomeni, šport je bil ves ta čas odrinjen na samo margino, odveč, nepotreben, pri športu je bilo 

potrebno šparati, hvala bogu je Kranj zastopal ves čas isti plan realizacije športa, tako da tukaj moram župana in 

mestno upravo pohvaliti, je pa tako, upamo, da se kaj takega ne bo več ponovilo, hvala bogu imamo zdaj tudi 

dve poslanki, aktualne parlamentarne zasedbe in upam, da zapiranja ponovnega, tri, pardon, mi govorimo o 

aktualni vladni zasedbi, če en bo kakšnih pretresov, po matematiki, se pravi po common sense logiki mislim, da 

jih ne bo. Tako da upam, da tovrstnega zapiranja ne bo več.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Najlepša hvala, Neven. Tanja bi samo en stavek povedala, Tanja, prosim.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
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Ja, bom samo pokomentirala v enem stavku, torej res je, ta strategija krajša kot strategija sociale ali pa strategije 

kulture, ki ste jih že sprejeli, namreč na področju športa veste, da vsakoletno sprejmete še vsakoletni program 

športa, ki je precej obsežen dokument in ki precej bolj konkretizira same navedbe strategije, zato je ta malenkost 

bolj splošne narave.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala obema. Naslednji je pa Igor.  

 

IGOR VELOV (mestni svetnik) 

Hvala, zdaj glede na to, da je predsednik sveta zavoda za šport tako pohvali dokument, bom stopil korak nazaj, 

bom malo manj kritičen do dokumenta. Res, jaz osebno, to je moje mnenje, zato smo tukaj, da govorimo, bi 

najrajši, najrajši, da to sprejmemo kot osnutek, da se to dopolni in uredi, ampak ok, tudi če bo v taki obliki sprejet, 

če boste vztrajali pa večina misli, da je prav, bom to podprli, nobene škode s tem dokumentom ni, kvečjemu je 

kakšna korist, kakšna pa, bo pa čas pokazal. Prosil bi samo še za odgovor. Zavod za razvoj športa, to pa res ne 

razumem, kaj je bilo mišljeno.  

 

TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 

Zdaj bom še na tisto odgovorila, Igor, mogoče če mi samo poveš, na kateri strani je to, ker lahko, da je prišlo do 

lapsusa, če je zgolj samo enkrat omenjeno. Kar se tiče same obravnave strategije, pa niti ni potrebno, da bi bila 

dvofazno oziroma kot osnutek pa kot predlog, ampak če je dejansko večino mnenje, da i bilo potrebno, kar se 

tiče investicije konkretizirati oziroma terminsko bolj jasno zapisati, gre pa lahko pač septembra v še pač v 

ponovno obravnavo in se do takrat dokument pač dodela.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Ok, bo Igor našel pa se bomo potem magari vrnili, Igor, hvala. Lea.  

 

LEA ZUPAN (mestna svetnica) 

Hvala za besedo. Veliko je bilo že povedanega pred mano, predvsem dobro je povzel Neven. Sprašujete, kdo je 

kaj povzel, kdo je kaj sodeloval. Ni bilo pol leta nazaj, ko smo sprejemali letni program športa, 35 strani podrobno 

vse stvari napisane, očitno ne berete gradiv. To je samo povzetek, strategija športa, kar smo sprejemali tri leta. 

To je ena zadeva. Za, kot je Neven lepo povedal, gospod Rebec vedno naredi sestanek z vsemi trenerji, z vsemi 

predsedniki kluba in se z njimi pogovori, kakšne so njihove želje, kaj si želijo in tako naprej, če mi želimo razvijati 

šport v Kranju, če mi nimamo vseh potrebnih objektov, mi ne moremo narediti nekega napredka v športu, ker 

25 športnih panog do 2012, še enkrat se bom ponovila kot se vedno ponavljam, če mi otrokom ne bomo 

predstavili vseh možnih športov, ker si ne morejo vsi privoščiti, da probajo te programe in bom zdaj kot športnica 

še vedno aktivna in kot demonstratorka ki te stvari predavam, še enkrat ponovila, do 12 leta imajo otroci čas, da 

se tudi odločijo in potem po 12 letu lažje odločijo, kateri šport bodo imeli, kaj ti da šport? Da ti odgovornost, da 

ti vztrajnost in organiziranost. Mi ne rabimo same olimpijce imeti tukaj, rabimo pa otrokom dati nekaj, da bodo 

normalno funkcionirali naprej. Na več sestankih sem bila tudi na Olimpijskih komitejih in tako naprej, ko sem 

poslušala si kandidati, ko so za karkoli kandidirali, tudi pred parlamentarnimi volitvami, so poudarjali, da je 

premalo ur športne vzgoje v osnovnih šolah in je tudi te programe, kot je bilo v strategiji notri piše, 25 športnih 

pano do 12 leta, se bo vključilo v osnovnih šolah in se lahko to tudi vključi v sklopu teh telesne vzgoje, kaj bi tukaj 

rada poudarila, kot tudi tukaj v tem programu piše, je, da za to potrebujemo kvalificirane ljudi in tudi jaz sem 

sodelovala mnogo let, ko smo preko Fundacije za šport dobivali sredstva, ko smo predstavljali tek na smučeh, ki 

so ga imeli brezplačno v osnovnih šolah in so zraven tudi sodelovali trenerji, ker če jaz delam za neko bom rekla 

kranjsko osnovno šolo, je pomembno, ne da mu samo jaz otroku dobro predstavil ta čudovit šport, ampak da je 

zraven tudi trener, ki ga bo ta otrok spoznal in se bo na podlagi tega tudi mogoče lažje odločil, če mu bo trener 

všeč, da bo zraven prišel in na tem moramo mi delati, se pravi otrokom predstaviti čim več različnih športov, se 

bom malo pohecala na Igorjevo, ko je prej rekel, smo delali skakalnico, pa rabimo umetni sneg, skoki so poleti 
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na plastiki, tako da se tu dela večja skakalnica, ker mi ne moremo na tistih malih na Gorenje Savi izvajati do koliko 

kilometrov je ta mala in se takrat dela, se samo pohecam, igro. Tako da ja, ta je v uporabi celo leto, tako da kar 

se tega tiče, ja, kot je Tanja že lepo pred mano povedala, boljše da imamo v strategiji preveč, ker pride do nekih 

razpisov, ko želi občina kandidirati ali na Fundaciji za šport, karkoli, da se ne bo potem zgodilo, da bo pa nekdo 

rekel, kva se pa vi greste, saj mi pa tega nismo potrdili. Boljše, da je preveč napisano in da se kandidira na čim 

več možnih razpisov, da se čim več dobi sredstev, proba potegniti, da čim manj bremeni občino, da se lahko 

različne plane, ki so tukaj notri, lepo zapisani, lahko spelje, tako da kar se pa tiče, od kje in kako denar, jaz se 

spomnim, ko sem še jaz aktivno trenirala, je bilo to veliko lažje. Podjetja so se tepla, kdo bo zraven dal kaj, kdo 

bo sponzor pri športih, tako da to je pa vprašanje za mogoče vlado, kako bi na tem mestu to uredili, ker zdaj če 

sponzoriraš, niso take olajšave kot so bile v preteklosti, ne dajejo več firme, toliko del dohodnine za klube, kot je 

bilo včasih, tako da mogoče apeliram na to, da se mogoče v tej smeri kaj spremeni. Ne bom dolgovezila, ker se 

vedno pri letnih programih športa oglašam, sem že večkrat svoje stvari povedala, tako da bi na tem mestu 

zaključila, hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Lea. To je za Triglav pool, ta alineja, ki je, Triglav pool, to je Triglav pool, tako mi imenujemo, Triglav 

pool je to, to, kar je ideja… 

 

JANEZ ČERNE (mestni svetnik) 

Ne smem se po navadi javljat, pa se zdaj lahko. Se pravi Triglav pool, ideja je nekako po slovenskem ski poolu ali 

pa olimpijskem poolu, da bi ustanovili Zavod, da bi pridobival sponzorska sredstva za celoten šport in bi se ta 

sredstva potem razdeljevala med klube, ki so tu vključeni na eni strani smo preverili temperaturo pri podjetjih, 

ki jim je ta ideja zelo zanimiva in bi sodelovale v tem, po drugi strani pa so tudi klubi zainteresirani za sodelovanje, 

ker bi na ta način želeli priti do dodatnih sredstev, dodatne promocije, dodatne uporabe kapacitet, obenem pa 

ta Triglav Pull ne posega, je zasnovan tako, da ne posega v trenutne odnose med samimi klubi pa med sponzorji, 

gre nekako za družbeno odgovornost kranjskega gospodarstva do športa, zdajle se pripravlja statut, pa pogodba 

o ustanovitvi tega poola, določen je nekako okvirno to sodelovale pa kako naj bi se sta sredstva razdeljevala, 

enkrat ko bomo to zadevo imeli do konca pripravljeno, jo bomo pa tudi na mestnem svetu predstavili, sodeluje 

pa vseh teh 18 športnih klubov iz različnih panog, ki so podpisale pismo o nameri z občino, Zavodom za šport pa 

zavodom za turizem pred dvema letoma pa tudi aktivnost potrjujejo vse te zadeve, ki sem jih zdaj omenil.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Evo, hvala, Jani. Bojan.  

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Mogoče še malo v kontekstu, zdajle poslušamo več kot uro samo šport, pa kako je šport zdrav 

za otroke pa kako gibalno pa to. Bom pa povedal, da je še kaj drugega, da ni samo šport, da je tudi kakšno delo 

pa kakšna druga delovna navada pa tudi skozi šport pa bi to lahko v strategijo napisali. Otroci bi se lahko tudi 

sami za sabo kaj pospravili pa naredili na športnem igrišču. Včasih smo stezo sami pleli, kakšno kosilnico za 

nogometno igrišče bi lahko otroci sami peljali za trening pa bi se še doma navadili pa kakšno delovno navado 

notri dobrili. Pa x takih navad, ki jih pa pozabljamo. Vse je samo šport, ostalo pa pozabljamo, zato pa imamo 

danes otroke take, kot jih imamo. In bi se dalo v to strategijo še kaj zraven napisati in bi otroci skozi šport imeli 

še kakšno drugo delovno navado, ki bi jo tudi doma ali pa v kasnejšem življenju lahko tudi koristno uporabili. 

Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Bojan. Če ni več razprave, se mi zdi, da smo veliko izvedeli s strani Tanje in pa Nevena tudi, tako da 

bom dal na glasovanje tole strategijo, vašo prisotnost bi prosil. 25, hvala lepa. Prosim, če glasujete. 25 za, 

najlepša hvala. To se pravi, strategija sprejeta. Vsem pripravljavcem čestitke. Točka 9, imamo sklep o delni 
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povrnitvi stroškov za volilno kampanja za lokalne volitve v mestni občini Kranj za volilno leto 2022, Mateja, 

prosim.  

 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 

Hvala za besedo, v sprejem predlagamo sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za volilno leto 2022, 

po predlaganem sklepu imajo organizatorji volilne kampanje za volitve v mestni svet, katerim listinam so pripadli 

mandati za člane mestnega sveta pravico do povrnitve stroškov volilne kampanje v višini 0,33 evra za dobljeni 

glas. Organizatorji volilne kampanje za župana, katerih kandidati so dosegli najmanj 10 procentov od skupnega 

števila volilnih upravičencev, ki so glasovali, pa imajo pravico do povrnitve stroškov volilne kampanje v višini 0,12 

evrov za dobljeni glas, gre za najvišja zneska, ki jih dopušča zakon o volilni in referendumski kampanji, zneska pa 

ostajata nespremenjena glede na volilno leto 2018. Hvala.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo na glasovanje. Najprej vaša prisotnost, glasujemo o točki 9, 

delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve. 25 prisotnih, prosim, če glasujete. 25 za, soglasno 

sprejeto, ugotavljam. Gremo na točko 10, sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostor GOL4, Golnik 

4. Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa, gre za lokacijsko preveritev, območje neposredno v bližini bolnišnice Golnik, na južnem delu ima 

namen investitor izgraditi kliniko, to je Klinika Bitenc, vendar pa s samim posegom posega tudi v sosednje 

območje, kjer je predviden OPPN, postopek smo peljali z lokacijsko preveritvijo, pobuda je bila dana 22 februarja, 

potem je bila tudi izvedeni vsi koraki, tudi elaborat je bil javno razgrnjen v konec maja, začetku junija, danes smo 

pa tudi prejeli še zadnje pozitivno mnenje s strani Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ki so želeli imeti posebej 

obdelano še to, ta oporni zid, brez te preveritve verjetno samega objekta ne bi moglo biti, gre pa za degradirano 

območje, to so objekti pri prvem priključku, preden se gre na bolnišnico Golnik, na desni strani s ceste so dobro 

vidni in so v propadajočem stanju. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Janez, odpiram razpravo. Vmes lahko to povem, da smo dobili po izredno hitrem postopku res so se 

tu vse ekipe potrudile, celo skupaj s Komunalo, gradbeno dovoljenje za izgradnjo kanalizacije z Golnika, to 

pomeni, da sta obedve investiciji tako tale gospoda Bitenca in pa tudi bolnišnice Golnik dejansko lahko začneta 

z aktivnosti, na Golniku se to že dogaja, tako da bo Kranj dobil dva nova lepa delovna objekta, da temu tako 

lahko rečem. Ok, ni razprave. Gremo na glasovanje. Vaša prisotnost. Razpravljamo o lokacijski preveritvi za enoto 

urejanja prostora GO4, 25 prisotnih, prosim za vaše glasovanje. 25 za, soglasno sprejeto, ugotavljam. Super, 

hvala. Gremo na točko 11, obvezna razlaga 7 odstavka 28 člena odloka o OPPN, za območje urejanja Kranj L1, 

Labore. Janez, prosim.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Hvala lepa. Gre za obvezno razlago na območju predvidenega novega skladiščnega objekta ob Goodyear Sava, 

kjer je bilo gradbeno dovoljenje za objekt že izdano in je bilo na gradbeno dovoljenje podana pritožba in na drugi 

stopnji in na prvi stopnji vrnjena nazaj na upravno enoto v odločanje. Zaradi samega tematike, gre za število 

parkirišč, kjer sam prostorski akt OPPN določa tudi drugačno število parkirnih mest, kot je v grafičnem delu 

zarisano in se samo število parkirnih mest nanaša na namen objekta. V gradbenemu dovoljenju je primerno 

število parkirnih mest, kar je upravna enota že ugotovila, vendar zaradi, bom rekel, boljše podlage tudi prosila, 

da gremo v to obvezno razlago. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Janez, odpiram razpravo. Bojan, prosim.  



29 
 

 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 

Hvala za besedo. Glede na to, da je na Laborah zdaj kar eno večje gradbišče v mestni občini Kranj in da se bo ta 

investicija kar nekaj časa vlekla, za njo je pa predviden tudi izgradnja novih krožišč in pa ceste, me zanima, če 

lahko kaj več poveste o sami časovni dinamiki, koliko časa, kdaj se bo začela gradnja samega skladišča, kdaj se 

zaključi in kdaj se potem nadaljuje sama gradnja ceste, glede na to, da je to državna cesta, hvala?  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Ja, če lahko mogoče odgovorim, investitor zamuja z gradnjo tega skladišča. In ima, bom rekel, do Goodyear Save 

že nekje težave, ker zamujajo s samo gradnjo, tako da želijo čim prej štartati in čim prej tudi zaključiti z izgradnjo 

samega skladišča. Investicija v prestavitev vodovoda je bila že izvedena, v samo gradnjo objekta se bo šlo takoj, 

ko bo za to pravnomočno gradbeno dovoljenje pridobljeno. Kar se tiče pa rekonstrukcije ceste in pa tistega 

diamanta našega, je pa, bom rekel, v državnem proračunu projekt še vedno vključen, in ga, bom rekel, mi ob 

vsaki priložnosti na vsakem sestanku z županom ali brez, bom rekel forsiramo in prosimo, da ga čim prej začnejo, 

kajti v sklopu OPPN je bil, je bila rešitev potrjena, recenzirana in na koncu tudi sprejeta s strani direkcije, gre za 

križanje dveh regionalnih cest, velik projekt in sredstva v proračunu so tudi rezervirana in dejansko je bom rekel, 

treba na strani države forsirati, da se zadeva premakne, vedno pa dobimo, da še pripravljajo razpise za PZI in še 

naprej. Počasi se premika na njihovi strani, tako da tam časovnice jaz ne morem obljubljati ali pa kdorkoli od 

kolegov.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala lepa, Janez. Ok, še kdo? Ne. Gremo na glasovanje, glasujemo o novi 11 točki, to se pravi OPPN Kranj Labore. 

Vašo prisotnost prosim. Še počakam Nevena. Ok, v redu, prosim, če glasujete. Soglasno sprejeto, 23 za. Najlepša 

hvala. Gremo še na predzadnjo točko, točko 12, obvezna razlaga določb drugega in tretjega člena odloka o 

zazidalnem načrtu revitalizacija starega mestnega jedra Kranja, glede dopustnih posegov na območju 

mestnega jedra. To smo točko smo naknadno, danes uvrstili na dnevni red. Janez, bi te prosil.  

 

JANEZ ZIHERL (vodja Urada za okolje in prostor) 

Ja, hvala lepa. Gre za obvezno razlago z staro mestno jedro, kakšni dve oziroma tri ste že sprejeli, sprejemamo 

jih zaradi tega, ker je star odlok, bom rekel, napisan za tiste čase verjetno dobro, za današnje neprimerno in ga 

je treba za vsak objekt dejansko razlagati in tudi podajati obvezne razlage, se bojim, da bo še kakšna obvezna 

razlaga za staro mestno jedro, do sprejetja novega OPPN, ki je v teku, vendar na OPPN bo verjetno še trajal nekaj 

časa. Tukaj gre konkretno za objekt na Prešernovi ulici, kjer se pravi ugotavljam, da je dovoljena rekonstrukcija 

objekta, novogradnja, zagotovitev statične stabilnosti ter sprememba namembnosti objekta številka 584 na 

zemljiščih 21 in 22 obe KO Kranj. Hkrati še dodajamo številko, se pravi, parcelno številko 106, kjer je ravno tako 

že bila obvezna razlaga, vendar je nesrečno izpadla parcelna številka 106 KO Kranj, ki je drugi del te obvezne 

razlage. Hvala lepa.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Super, Janez. Hvala lepa. Razprava? V redu, potem glasujemo. Točka 12, najprej vaša prisotnost. 23, prosim, če 

glasujete. 24 za, soglasno sprejeto. Super, najlepša hvala, Janez, tudi za tole hitro pripravo in še zadnja točka. 

Soglasje k statutu zavoda Jamski laboratorij Tular Kranj. Marko, prosim.  

 

MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 

Pozdravljeni. Mestni svet je na 26. redni seji maja 2021 sprejel odločitev o javno zasebnem partnerstvu, za 

projekt človeška ribica v Kranju, potem je pa junija mestni svet potrdil pogodbo o statusu javno zasebnem 

partnerstvu za ta projekt in akt o ustanovitvi Jamski laboratorij Tular Kranj. Gre za zasebni zavod, to je treba 

izpostaviti. Oba dokumenta sta bila potem podpisana in bila sprejeta se pravi oktobra 2021, zdaj se pa predlaga 
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mestnemu svetu tudi v skladu z aktom o ustanovitvi, v katerem je navedeno pač, da mestni svet daje soglasje k 

statutu in se predlaga, da se besedilo tega statuta tudi sprejme.  

 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 

Hvala, Marko, odpiram razpravo. Ne. Potem dajem na glasovanje, vašo prisotnost bi prosil. 23, prosim, če 

glasujete. 22 za, soglasno sprejeto. Hvala lepa. Še dve informaciji, in sicer dve seji imamo še do konca tega 

mandata, prva seja 28.09., se pravi 28 september in pa potem zadnja 26. oktober, če ne bo kaj vmes  prišlo. Ta 

datuma si lahko zapišete, tudi dali jih bomo in imamo še tisto formalno srečanje čez kakšnih 15 minut se dobimo. 

Jaz se vam za današnji dan zahvaljujem, zelo hitro smo predelali te točke, zelo pomembne točke nekatere za 

izgled Kranja oziroma za mobilnost, tako da res hvala lepa za vaše sodelovanje in se vidimo, hvala.  

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. 

 

 

Za zapisnik:  

Milena Bohinc 

 

 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


